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رقابت جدید میان اروپا و آمریکا برای 
گسترش نفوذ خود در منطقه

 صف بندی نظامی 
در خلیج فارس

با حضور جمعی از مسئولان شهری، 
استانی و کشوری در مشهد برگزار شد 

همایش بزرگداشت روز 
کتاب، کتاب خوانی و کتابدار

اولین دوره آموزشی پیشگیری از اعتیاد در 
قالب طرح نجات در منطقه مطهری برگزار شد:

شهری بدون 
معتاد و فارغ از اعتیاد
 معاون سیاسی، امنیتی استاندار 

خراسان رضوی مطرح کرد؛

 اطلاع رسانی ضعیف

 در سهمیه بندی بنزین

در دوازدهمین جلسه رسیدگی به 
بزرگ ترین پرونده پولشویی کشور؛

مطلعین به دادگاه 
احضار شدند

تحلیل روز

گزارش روز

در این شماره می خوانید
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شماره 582 / 8 صفحه/ قیمت 2000 تومان در مشهد  /  عوامل فروش و شهرستان ها 1000 تومان

شاندیز و  طرقبه  شهرستان  فرماندار 

مشکلات با شهرداری مشهد بر سر مرزها را حل می کنیم
لیبروی خراسانی سابق تیم ملی والیبال:

حسرت گذشته 
را نمی خورم

 فرماندار مشهد در جلسه آسیب شناسی بافت اطراف حرم اعلام کرد:

رضایت از خدمات، گلایه از شلوغی 
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آگهی فراخوان مناقصه عمومی 
همراه با ارزیابی کیفی شماره 98/13 )نوبت دوم(

شــرکت عمران شهر جدید گلبهار وابســته به وزارت راه و شهرسازی در نظر دارد مناقصه مشروحه ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
برگزار نماید، لذا از کلیه شرکتهای واجد شرایط دعوت می گردد جهت دریافت اسناد مناقصه از تاریخ انتشار آگهی به درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت به آدرس : www.setadiran.ir مراجعه نمایند. ضمنا کلیه مراحل مناقصه از دریافت اســناد ارزیابی و تکمیل و ارائه پیشنهادات و بازگشائی پاکتها 
از طریق ســامانه یاد شده انجام خواهد شد.. لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی 

امضاء الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصات محقق نمایند. 

مبلغ برآورد اولیه )ریال(موضوع مناقصه
مبلغ تضمین شرکت در 
فرآیند ارجاع کار )ریال(

شماره فراخوان سامانه ستادصلاحیت و پایه پیمانکاران

احداث سالن و سوله ورزشی 
در شهر جدید گلبهار 

 67/232/869/586
براساس فهرست بهاء پایه 

سال 
3/362/000/000

ابنیه و حداقل پایه 5 و 
گواهینامه صلاحیت ایمنی 
پیمانکاری صادره از وزارت 
تعاون ، کار و رفاه اجتماعی

2098001276000018

- نحوه پرداخت : بصورت 50 درصد تهاتر با زمین و یا واحد ساخته شده در شهر جدید گلبهار و 50 درصد نقد
- آخرین مهلت دریافت اسناد استعلام ارزیابی کیفی و اسناد مناقصه پایان وقت اداری مورخ 1398/09/09

- آخرین مهلت تکمیل و ارسال اسناد: پایان وقت اداری مورخ 1398/09/20
-تاریخ بازگشائی پاکتهای الف و ب : ساعت :10:00 مورخ 1398/09/23

-تاریخ بازگشائی پاکتهای پیشنهاد قیمت )ج( : ساعت 11:00 مورخ 1398/09/24

روابط عمومی شرکت عمران شهر جدید گلبهار

شرکت عمران گلبهار
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پیکـر  حـاج غلامرضـا لطفی جانبـاز ۷0 درصد نیشـابوری روز سه شـنبه با 
حضـور مسـوولان اجرایـی و آحـاد مختلـف مردم این شهرسـتان تشـییع 

. شد
بـه گـزارش ایرنـا، حـاج غلامرضـا لطفـی هفتـم مهـر 1۳1۷  چشـم بـه 
جهـان گشـود و در 1۹ دی 1۳۶۵ طـی عملیـات کربـلای پنـج در منطقه 

شـلمچه بـر اثـر اصابـت ترکـش از ناحیـه هر دو چشـم نابینا شـد.
رنـج  و  درد  سـال   ۳۳ تحمـل  از  پـس  دیـروز  نیشـابوری  جانبـاز  ایـن 

شـد. نایـل  شـهادت  رفیـع  مقـام  بـه  مجروحیـت 
شهرسـتان نیشـابور یـک هزار و 8۴۵ شـهید، چهـار هـزار و ۶22 جانباز و 

2۹۴ آزاده تقدیـم نظـام مقدس اسـلامی کرده اسـت.

پیکر جانباز
 ۷۰ درصد نیشابوری 
تشییع شد

معاون سیاسی، امنیتی استاندار خراسان رضوی مطرح کرد؛

اطلاع رسانی ضعیف در سهمیه بندی بنزین
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری خراسان رضوی گفت: طرح سهمیه 
بندی بنزین باید اجرا می شــد البته شاید در اطلاع رسانی ضعیف عمل شد.حسن 
جعفری روز سه شــنبه در نشست شــورای اداری شهرستان نیشابور و آئین تودیع 
و معارفه معاون اســتاندار و فرماندار ویژه این شهرستان افزود: امنیت یک نعمت 

اســت که در جمهوری اســلامی در اختیار مردم قرار گرفته است و در حالی که با 
انواع تهدیدها مواجهیم و در همسایگی ما ناامنی زیاد است امنیت کنونی به مذاق دشمنان 

خوشایند نیســت.وی با اشاره به اینکه امروز ساز و کار اقتصادی کشور متناسب با شرایط جنگ 
اقتصادی نیســت ادامه داد: در شرایط کنونی باید دشمن شناسی مان قوی باشد زیرا دشمنان در 
خارج از مرزها متحد شــده اند و از تمامی ابزارهایشان استفاده می کنند تا در حوزه صادرات نفت 
برای ما مشکل ایجاد کنند.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری خراسان رضوی در مورد 
وقایع اخیر استان و کشور گفت: طرح سهمیه بندی بنزین باید اجرا می شد البته شاید در اطلاع 
رسانی ضعیف عمل شد ولی حمایت از اقشار محروم از مهمترین اهداف این طرح است.جعفری 
افزود: پنج روز قبل از اجرای طرح ســهمیه بندی بنزین این موضوع به اطلاع مســوولان ارشد 
خراسان رضوی رسیده بود و ما نیز تمهیداتی را اندیشیده و برخی اتفاقات را پیش بینی کرده بودیم.
وی ادامه داد: سیاست شورای تامین خراسان رضوی برخورد نرم با معترضان بود و به هیچ  عنوان 
با مردم برخورد سخت نکردیم.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری خراسان رضوی گفت: 
پس از تفکیک مردم از آشوبگران، سردسته های آشوب و اغتشاش دستگیر شدند و اعتراف کردند 
که هدفمند به دنبال گسترش نا امنی در استان بوده اند.جعفری افزود: خراسان رضوی در کشور 
نقطه دومی بود که آشوبگران برای رواج اغتشاش به آن نظر داشتند تا آشوب کنند و از ۴0 کانال 

دشمن 20 کانال بر روی این استان تمرکز کرده بودند اما خوشبختانه به اهداف خود نرسیدند.

فرمانده سپاه امام رضا)ع(:

تشکیل نهاد بسیج نشان دهنده برآورد دقیق امام 
راحل از تحولات آینده انقلاب است

فرمانده ســپاه امام رضا)ع( گفت: تشکیل نهاد بسیج، نشان دهنده برآورد دقیق امام 
راحل از تحولات آینده انقلاب اســلامی در حوزه گســترش و دفاع است.ســردار 
یعقوبعلی نظری در همایش بسیجیان استانداری که به مناسبت گرامیداشت هفته 
بســیج در مسجد امام رضا)ع( برگزار شــد، اظهار کرد: در دنیای امروز تحت عنوان 

دموکراسی از حقوق مردم حرف زده می شود اما در مقام عمل مردم در تحولات نقشی 
ندارند. نظری با اشاره به اینکه هویت مردم ایران در گرو تفکر بسیجی و عمل گرایی است، ادامه 
داد: کشــور ما در چهل ســال گذشته حضور نهاد مقدس بسیج را در عرصه های مختلف تجربه 
کرده  و نتیجه عملکرد این نهاد در میدان عمل برای مردم مشخص شده است.فرمانده سپاه امام 
رضا)ع( با تاکید بر اینکه مشهد در معرض تهدیدات و طمع دشمنان است، تصریح کرد: وقتی با 
نگاه اعتقادی زمینه حضور مردم در همه عرصه ها فراهم شود، همه اتفاقات از جمله چالش های 
امنیتی قابل مدیریت خواهد بود. وی افزود: وظیفه داریم زمینه حضور بســیجیان به عنوان بدنه 
فعال مردمی را در همه عرصه ها از جمله سازندگی و رونق اقتصادی فراهم کنیم تا شاهد تاثیرات 
به مراتب بیشــتری باشیم.نظری راه طی شده چهل سال گذشته انقلاب اسلامی را موفقیت آمیز 
توصیف کرد و گفت: در گام دوم انقلاب که عرصه حضور جوانان است، باید نسل های جدید بسیج 

در خطوط مقدم حضور فعال داشته باشند.

رقابت جدید میان اروپا و آمریکا برای گسترش نفوذ خود در منطقه

 صف بندی نظامی در خلیج فارس
ساحل غربی خلیج فارس حالا میزبان 
دو ائتلاف نظامی دریایی اســت که 
هر دو با هدف ادعایی تامین امنیت 
این منطقه حســاس  در  ناوبــری 
تاسیس شده اند. کارویژه این دو ائتلاف 
هنوز به طور دقیق مشخص نیست. با 
این حال، وزیر دفاع فرانسه گفته این 
دو ائتــلاف در هماهنگی و به موازات 
یکدیگر عمــل خواهند کرد. فلورانس 
پارلی روز یکشنبه با حضور در پایگاه 
دریایی فرانسه در ابوظبی به خبرنگاران 
گفت: »امروز صبح به طور رســمی مقرر شد که مرکز 
فرماندهی در خاک امارات باشــد.« روز شنبه نیز، پارلی 
گفته بود که ائتلاف اروپایی با حضور تقریبا 10 کشــور 
اروپایــی و غیر اروپایی، ظرف چند مــاه آینده عملیاتی 

خواهد شد. 
پیش از این به دلیل آرامشــی که در هفته  های اخیر بر 
خلیج فارس حاکم شده بود، تصور می شد که اروپایی ها 
فعلا ایده تاسیس ائتلاف دریایی را به تعویق انداخته اند. 
اما ظاهرا، آن ها در این مدت مشــغول زمینه سازی برای 
این ائتلاف بودند. در شــش ماه گذشته، به موازات وقوع 
حملاتی به نفتکش ها در دریای عمان، ایده تاسیس یک 
ائتلاف دریایی برای محافظت از کشــتیرانی تجاری در 
خلیج فارس و تنگه هرمز پررنگ شــد. آمریکا و برخی 
متحدانش ایران را به دست داشتن در این حملات متهم 
کردند و خواســتار تشکیل ائتلاف دریایی بین المللی در 
خلیج فارس شدند. اما کشور های اروپایی، به جز بریتانیا و 
آلبانی، از پیوستن به ائتلاف آمریکا خودداری و به رهبری 
فرانســه ائتلاف دیگری را دنبال کردند. حدود پنج ماه 
پیش، فرانسه برای نخستین بار ایده تاسیس یک ائتلاف 
مستقل از آمریکا را مطرح کرد. اروپایی ها، نگران بودند 
که اگر در ائتلاف آمریکا مشــارکت کنند، در تنش های 
میان ایران و آمریکا گرفتار خواهند شــد. چرا که در آن 
زمان، بســیاری درباره احتمال وقوع درگیری میان ایران 
و آمریکا هشــدار می دادند. حالا به رغم فروکش کردن 
تنش ها، فرانسه در پی عملیاتی کردن ائتلاف اروپا است. 
البته به گفته پارلی، ائتلاف جدید اروپا با ائتلاف آمریکا، 

که در منامه بحرین مستقر اســت، هماهنگی نزدیکی 
خواهد داشت.

در رابطــه با ائتلاف جدید اروپا در خلیج فارس چند نکته 
قابل طرح است:

1- این ائتلاف در شــرایطی تاسیس می شود که رقابت 
جدیــدی میان اروپا و آمریکا برای گســترش نفوذ خود 
در خلیج فارس شکل گرفته است. قدرت های دو سوی 
اقیانوس آتلانتیک سعی می کنند با استفاده از تهدیدات 
ادعایی ایــران و از دریچه تقویت توانمندی های نظامی 
عربستان و امارات، جایگاه و نفوذ خود را در منطقه حساس 
خلیج فارس تقویت کنند. ژنرال کنت مک کنزی، رئیس 
ستاد فرماندهی مرکزی آمریکا )سنتکام(، اخیرا گفته است 
با وجود اعزام 1۴ هزار ســرباز اضافی آمریکایی به خلیج 
فارس برای برقــراری بازدارندگی در مقابل ایران، هنوز 
احتمال حمله از جانب این کشور وجود دارد. مک کنزی 
احتمال حمله ایران را زیاد ارزیابی کرد. امری که می تواند 
به معنای زمینه سازی برای اعزام نیرو های بیشتر به خلیج 
فارس باشد. از سوی دیگر، فرانسه نیز به موازات تاسیس 
ائتلاف دریایی، روند ارسال کمک های نظامی پیشرفته به 
عربستان و امارات را بیشتر کرده است. پارلی گفته فرانسه 
»بسته نیرومندی از )تجهیزات( پیشرفته هشدار« از جمله 

رادار به عربستان ارسال می کند تا به این کشور در مقابله 
با حملات کــم ارتفاع کمک کند. علاوه بر این، پاریس 
قرارداد جدیدی بــه ارزش ۵۵2 میلیون دلار با ابوظبی 
برای بروز رســانی جنگنده های میراژ امارات امضا کرد. 
مک کنــزی نیز گفته آمریکا حضورش در پایگاه هوایی 

شاهزاده سلطان، در جنوب ریاض، را تقویت می کند.
2- اســتقرار ائتلاف اروپایی در امارات، از یک محاسبه 
پنهان کشور های عربی حوزه خلیج فارس پرده برداشت. 
در چند ماه گذشته، اماراتی ها به رغم ارتباطات تنگاتنگ 
با آمریکا و حمایت از فشار های حداکثری آن علیه ایران، 
نسبت به جدیت آمریکا در تامین امنیت کشورشان دچار 
تردید شدند. امری که در نزدیکی امارات به ایران تجلی 
یافت. این در حالی اســت که ســعودی ها همچنان به 
حمایت آمریکا از خودشان اطمینان دارند و لزومی برای 

تنش زدایی با ایران نمی بینند.
شــنبه گذشته، پارلی در اظهاراتی تامل برانگیز گفته بود 
که آمریکا عامدانه و به شکل تدریجی از خاورمیانه عقب 
نشینی می کند. اما همان روز، عادل الجبیر، وزیر مشاور 
عربســتان در امور خارجی، اعلام کرد که هیچ شکی در 
پایبندی آمریکا به تعهداتش در خلیج فارس وجود ندارد. 
وی افزود: »ایالات متحده، متحدی اســت که تا حدود 

زیادی می توان به آن اتکا کرد. همانطور که در هفت دهه 
گذشــته اینطور بوده است.« با این حال، به نظر می رسد 
اماراتی ها محاســبه متفاوتی دارند. آن ها درباره استمرار 
حمایت آمریکا نگران هســتند. به همین دلیل، با وجود 
عضویت در ائتلاف دریایی آمریکا، از ائتلاف اروپایی هم 

میزبانی کردند.
۳- امارات اخیرا تلاش کرد به ایران نزدیک شود. برخی 
ناظران بر این باور بودند کــه این گرایش امارات در اثر 
نگرانی از عدم تداوم حمایــت امنیتی آمریکا و غرب از 
ابوظبی اســت. میزبانی امــارات از ائتلاف اروپایی و نیز 
عضویــت همزمان آن در دو ائتــلاف دریایی که هدف 
اعلام شده آن ها مقابله با تهدیدات ادعایی ایران است، از 
کاهش نگرانی امارات از عدم تداوم حمایت امنیتی غرب 
حکایت دارد. عضویت امارات در ائتلاف های غربی نشان 
می دهد که این کشــور ممکن است در نزدیکی به ایران 
صادق نباشــد. به طوری که به محض اینکه از حمایت 
غرب مطمئن شد، به صف بندی نظامی علیه ایران دست 

زد.
۴- تاســیس ائتلاف اروپایی در خلیج فارس و خصوصا 
اظهــارات اخیر پارلی کــه در آن تلویحا از عدم واکنش 
نظامی آمریکا به ایران انتقاد کرده بود، می تواند به معنای 
تغییر سیاست اروپا در برابر ایران باشد. اروپایی ها، خصوصا 
فرانسه، در پنج ماه گذشته تلاش کردند از طریق مجاب 
کردن ایران و آمریکا به از ســرگیری مذاکرات هسته ای 
و غیرهســته ای، برنامه جامع اقدام مشترک )برجام( را 
حفظ کنند. آن ها در ســپتامبر گذشته حتی سعی کردند 
دیداری میان روسای جمهور ایران و آمریکا ترتیب دهند. 
اما به دلیل اصرار کاخ سفید بر تداوم تحریم ها، اروپایی ها 
نتوانستد یخ روابط تهران و واشنگتن را آب کنند. در پی 
شکست وساطت امانوئل مکرون رئیس جمهور فرانسه، 
میــان ایران و آمریــکا، مواضع اروپــا، خصوصا پس از 
برداشته شدن گام چهارم کاهش تعهدات هسته ای ایران، 
به تدریج تغییر کرد. ایــن اواخر اروپایی ها حتی ایران را 
تلویحا به خروج از برجام و بازگرداندن پرونده هســته ای 
ایران به شورای امنیت سازمان ملل تهدید کرده بودند. از 
این رو، تاسیس ائتلاف دریایی اروپا را می توان در امتداد 

همین تغییر ارزیابی کرد.

خبر

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی  511/1
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهــی موضوع ماده ۳ قانون و مــاده 1۳ آئین نامه تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی برابر 
اصلاحــی  رای  و    1۳۹8۶0۳0۶2۷1002۶8۴ شــماره  رای 
1۳۹8۶0۳0۶2۷10028۳۳ هیــات اول/ موضــوع قانــون تعیین 
تکلیف ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشــهد منطقه پنــج تصرفات مالکانه 
بلامعــارض آقای/ خانم  ابراهیم صفــدری بروانلو فرزند صفدر به 
شماره شناسنامه ۹۴2 صادره از چناران در ششدانگ یک باب خانه/ 
به مســاحت 1۵8 متر مربع قسمتی از پلاک ۶1۹۶ فرعی از باقی 
مانده ۳ اصلی بخــش ۹ واقع در عبدالمطلب 22 نکاح 2 پلاک 8 
اعیان متعلق به خود متقاضی عرصه موقوفه سادات رضوی  محرز 
گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عمــوم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 1۵ روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود رار به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجعه قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.م.الف۳۳۵
 تاریخ انتشار نوبت اول: ۹8/8/21

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۹8/۹/۶
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به دستور مواد 1 و ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مصوب 1۳۹0/۹/20 و برابر رای شماره 1۳۹8/۷/10 ـ 1۳۹8۶0۳0۶00۶002020 
هیات دوم موضوع  ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت 
حیدریــه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای علی رضا زاده علی آباد فرزند علی 
اکبر به شــماره شناسنامه 1201 صادره از تربت حیدریه نســبت به ششدانگ یک باب 
ساختمان به مســاحت 1۴1/1۶0 متر مربع )یکصد و چهل ویک متر و شصت صدم متر 
مربع( قســمتی از پلاک ۵۴1 مجزی شــده از 21۵ فرعی واقع در اراضی حسنی سفلی 
پلاک 2۳۳ اصلی دهســتان اربعه واقع در بخش یک تربت حیدریه خریداری مع الواسطه 
از ورثه خانم گل افروز یعقوبی نژاد محرز گردیده است. لذا به مجب ماده ۳ قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 1۳ آئین نامه مربوطه 
این آگهی در دو نوبت به فاصله 1۵ روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در شهرها 
منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده 
اعتراض داشــته باشــند باید از تاریخ  انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در 
محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. 
معتــرض باید ظرف یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواســت به 
دادگاه عمومــی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد 
کــه در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی 
که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه 
عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور 

سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1۳۹8/8/20 

 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۳۹8/۹/۶
سید محمد حسینی ـ قائم مقام رئیس واحد ثبتی تربت حیدریه

511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کاشمر

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهــی موضوع مــاده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامــه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی برابر 
رای شــماره 1۳۹۶۶0۳0۶012001۵8۳ هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مســتقر در واحد ثبتی حــوزه ثبت ملک کاشــمر تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای حبیب اله خواجوی  فرزند محمد به شماره 
شناســنامه 20 صادره از کاشمر در ششدانگ یک باب ساختمان به 
مســاحت 11۹/۳۶ متر مربع از پــلاک 2۶0 فرعی از۳02۶ اصلی 
واقع در بخش یک حومه کاشــمر به آدرس خیابان 1۷ شهریور 1۷ 
خریداری از مالک رســمی  آقای محمد فرقانی احدی از ورثه علی 
فرقانی محرز گردیده اســت. لذا به منظــور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول:1۳۹8/8/21 

تاریخ انتشار نوبت دوم:1۳۹8/۹/۶
محمد محمدزاده ـ رئیس اداره ثبت و املاک کاشمر
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در دوازدهمین جلسه رسیدگی به بزرگ ترین پرونده پولشویی کشور؛

مطلعین به دادگاه احضار شدند
 

دوازدهمین جلســه رســیدگی به پرونده ۹ متهم اقتصادی مبنــی بر اخلال در نظام 
اقتصادی کشــور صبح روز سه شنبه به ریاست قاضی موحد در شعبه اول دادگاه ویژه 

رسیدگی به جرایم اخلالگران و مفسدان اقتصادی آغاز شد.
به نقل از ایسنا، در این جلسه برخی افراد مطلع که از اعضای هیات مدیره شرکت های 
داریس و پارســیس کیش بودند از جمله آرام، مدنی زاده، ابراهیمی و ساروخانی برای 

ارایه توضیحات دعوت شدند که به سوالات قاضی و نماینده دادستان پاسخ دادند.
متهــم دیواندری نیز توضیحاتی در واکنش به اظهارات آنها ارائه کرد.قاضی موحد در 
پایان این جلســه ضمن عذرخواهی از افراد دیگری که به عنوان مطلع دعوت شــده 
بودند اما به دلیل پایان یافتن وقت جلســه نتوانستند اظهاراتشان را بیان کنند، گفت: 
نســبت به اعضای پارسیس کیش و پارسیان در جلسه بعدی که روز یکشنبه ساعت 
8:۳0 خواهد بود، اطلاعات آنها اســتماع خواهد شــد.2۶ شــهریور ماه، اولین جلسه 
دادگاه رســیدگی به اتهامات علی دیواندری و 8 متهم دیگر در شعبه اول دادگاه ویژه 
رســیدگی به جرائم اخلالگران و مفســدان اقتصادی برگزار و طی آن، کیفرخواست 
متهمین توســط نماینده دادستان قرائت شــد و نماینده حقوقی بانک ملت و وکیل 
شرکت پارس کیش شکوائیه خود را بیان کردند.در این جلسه متهم فلاحتیان بخشی 
از دفاعیــات خــود را بیان کرد و نماینده دادســتان توضیحاتی در خصوص اقدامات 
متهمیــن ارائه کرد و گفت: متهمــان با وجوه بانک ملت به خرید کشــتی مبادرت 
کرده اند.در دومین جلســه رسیدگی به این پرونده، وکیل شرکت طرح اندیشه بهساز 

ملت اظهارات خود را بیان کرده و متهم فلاحتیان ادامه دفاعیاتش را ارائه کرد.
مدیرعامل شــرکت پارســیس کیش نیز مطالبی ارائه کرد و نماینده دادســتان نیز 
توضیحاتی در خصوص اظهارات متهم و تخلفات صورت گرفته توسط سایر متهمین 
این پرونده بیان کرد.در ســومین جلســه از دادگاه رســیدگی به این پرونده، نماینده 
دادســتان ادامه توضیحاتش از جلسه قبل را ارائه کرد و همچنین متهم فلاحتیان به 
ادامــه دفاعیاتش پرداخت و وکیل مدافع او نیــز دفاعیاتش را بیان کرد.در چهارمین 
جلســه دادگاه رسیدگی به این پرونده که 1۶ مهر ماه برگزار شد، وکیل مدافع متهم 
فلاحتیان ادامه دفاعیاتش را ارائه کرد و وکیل شــرکت بهساز ملت نیز توضیحاتی را 
در خصوص دفاعیات این وکیل مطرح کرد. همچنین در این جلسه قهرمانی نماینده 
دادســتان نیز توضیحاتی در رابطه با دفاعیات وکیل فلاحتیان ارایه کرد.در پنجمین 
جلســه رســیدگی، وکیل مدافع متهم فلاحتیان ادامه دفاعیاتش را بیان کرد و متهم 

اسماعیل احدی نیز تفهیم اتهام شد و دفاعیات خود را بیان کرد.
همچنیــن قهرمانی نماینده دادســتان نیز توضیحاتی در خصــوص دفاعیات وکیل 
فلاحتیان بیان کرد و از او خواســت که مستندات دلایل خود را به دادگاه ارائه کند و 

در خصوص دفاعیات متهم احدی نیز توضیحاتی ارائه کرد.
در ششــمین جلســه از رســیدگی به این پرونده که 12 آبان ماه برگزار شد نماینده 
دادستان اظهار کرد: اسنادی که وکیل آقای فلاحتیان ارائه کرد افشاکننده یک شبکه 
فساد اســت که خودشان هم متوجه آن نشــدند چرا که بخشی از پول ها به حساب 

شرکت مینیون رفته است که سند غارت گری سرمایه هاست.
در هفتمین جلسه رســیدگی به این پرونده متهمین اسماعیل احدی و ابوالحسنی به 
ارائه دفاعیات خود پرداختند و قهرمانی نماینده دادســتان نیز در این جلســه خطاب 
به وکیل فلاحتیان گفت: شــما باید توضیح دهید که سرنوشــت 110 میلیون درهم 
کجاست و چه شده است؟در هشتمین جلسه رسیدگی متهم ابوالحسنی ادامه دفاعیات 

خود را مطرح کرد و نماینده دادستان نیز توضیحاتی در این رابطه اظهار کرد.
همچنین نمایندگان شرکت بهساز طرح و اندیشه و بانک پارسیان توضیحات خود را 
ارائه کردند و وکیل مدافع متهم حسین ابوالحسنی نیز به ارائه دفاعیات خود پرداخت.

در نهمین جلســه رســیدگی به این پرونده، بخش هایی از کیفرخواســت متهم علی 
دیواندری قرائت شــد و وی دفاعیات خود را ارائه کرد.نماینده دادســتان هم پرونده 
شــخصیت متهم دیواندری را قرائت کــرد و توضیحاتی نیز در خصوص دفاعیات او 
بیان کرد.در دهمین جلســه رســیدگی به این پرونده، قهرمانی نماینده دادستان به 
ادامه توضیحاتش در خصوص اظهارت جلسه گذشته متهم علی دیواندری پرداخت.

همچنیــن متهم علی دیواندری نیز ادامه دفاعیاتش را ارائه کرد و پس از آن نماینده 
دادســتان توضیحاتی در این خصوص مطرح کرد.در یازدهمین جلســه رسیدگی به 
اتهامــات ۹ متهم اقتصادی نماینده دادســتان ادامه توضیحاتش از جلســه قبلی در 
بخش تسهیلات اعطایی به فلاحتیان ارائه کرد و متهم دیواندری برای ارائه پاسخ به 

سوالات قاضی در جایگاه حاضر شد.

با افزایش بی رویه قیمت گوجه فرنگی؛

مرغ بریان از املت به صرفه تر است
ساناز بهروز

بعــد از افزایش ســه برابــری قیمت 
بنزیــن، زمزمه هــای گرانــی در هر صنف 
و بازاری شــنیده شــد و دیدن قیمت های 
باورنکردنی برخی اقلام هوش از ســر مردم 
برد! با یک حساب سرانگشتی به این نتیجه 
می رسیم که برای یک شب شام، مرغ بریان 
به صرفه تر از املت با گوجه فرنگی کیلویی 

1۵_20 هزار تومان است. 
خواندن صحبت هــای رئیس اتحادیه 
بارفروشــان خراســان رضوی درباره تاثیر 
افزایش نــرخ بنزین با قیمت های بازار میوه 

و تره بار، خالی از لطف نیست.
بار فروشــان خراسان  اتحادیه  رئیس 
رضوی در گفت و گو با خبرنگار روزنامه صبح 
امروز گفت: وضعیت کلی بازار میوه و تره بار، 
سیفی جان و ســبزی جات در آرامش کامل 
اســت،در بعضی از اقلام مثــل نارنگی به 
دلیــل تغییرات جوی آب و هوا و بارش های  
شدید باران در برخی مناطق، افزایش قیمت 
داشتیم اما با اتمام بارندگی قیمت ها به روال 
قبل بازگشت.حیدر ساکن برجی افزود: اقلام 

اساسی مثل ســیب درختی، انار، پرتقال به 
مقدار زیاد موجود و بــه اندازه کافی ذخیره 
ســازی در کشــور انجام شــده  و در داخل 
استان هم ذخیره سازی نسبت به قبل بیشتر 
شــده اســت. وی تصریح کرد: قیمت این 

اقلام  نسبت به ســال گذشته اکثراً کاهش 
یافته است. ساکن برجی در ادامه با اشاره به 
افزایش قیمت سیب زمینی و پیاز، گفت: پیاز 
قرمز به دلیل نیاز کشور های پاکستان و هند 
و صادرات این محصول به این کشــور ها، 

نرخ بالایی را به خود اختصاص داده اســت. 
سیب زمینی نیز به دلیل سرما و بارش اخیر، 
از صحرا جمع آوری و در داخل انبارها ذخیره 
سازی شــد. علاوه بر این، هزینه های حمل 
و نقــل، تخلیه و بارگیــری به قیمت نهایی 

افزوده می شود. البته به دلیل عرضه زیاد و 
فراوانی ســیب زمینی و پیازی که داریم، در 

این رابطه نگرانی وجود ندارد.
وی  در خصــوص گوجه فرنگی خاطر 
نشــان کرد: تنها اســتان هــای جنوبی به 
خصوص بوشهر تامین کننده گوجه فرنگی 
هســتند و در حال حاضر کــه روزهای اول 
نوبرانه هایشــان اســت این محصول را با 
پایین عرضه می کنند. ساکن برجی  کیفیت 
علت دیگر افزایش قیمــت گوجه فرنگی را 
صادرات دانســت و گفت: نرخ این محصول 
در حال حاضر روند کاهشی پیدا کرده است. 
وی در خصــوص تاثیــر قیمــت بنزین بر  
قیمت میوه و ســبزیجات گفــت: افزایش 
قیمــت در برخی از اقلام به دلیل شــرایط 
جوی بوده اســت و هیچ اثــری در حوزه ما 
که فروشندگان در سطح میادین بار هستیم 
نداشــته اما در بخش فروش خرد ســطح 
شــهری آن هم به دلیل کرایه های بیرون 
شــهری کمی افزایش قیمت مشــاهده شد 
که البته رقم قابل توجهی نیســت که سبب 

اعتراض مصرف کننده شود.
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مفقودی
ســند کمپانی و برگ سبز خودرو وانت سیستم زامیاد مدل 1۳۹0 به شماره پلاک ۹1۶ ن 
۳2 ایران ۳۶ شــماره موتور ۶1۶۷۴۷ شماره شاسی NAZPL1۴0TBO۳۳۳1۷0 مربوط 

به علی کرد شریفی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
مفقودی

برگ سبز خودرو سواری پیکان مدل 1۳8۳ به شماره پلاک ۳۴1 ی ۳۳ ایران ۳۶ شماره 
موتور 8۳۵020۵۵ شماره شاسی 1128۳00۶128 به نام سبحان مکرمی خرگوشی مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
مفقودی

برگ ســبز خودرو سواری پراید مدل 1۳8۶ به شماره پلاک 1۵۹ ی 1۷ ایران ۳۶ به نام 
هاشم دشتبان جامی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مفقودی
مجوز حمل ســلاح و مهمات شکاری   ساخت ایران با کالیبر 12 نوع سلاح ساچمه زنی 
تک لول مدل دســتکش به شماره ســلاح 0۴2001210 به نام عبدالغفور تاشک فرزند 
گل میرزا به شماره ملی 0۷۴۹۷1۶8۶1 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مفقودی
برگ ســبز خودرو سواری پراید 1۳2 مدل 1۳88 به شماره پلاک ۷۵۶ ص 22 ایران ۳2 
شــماره موتور 2۹۶۵۶۴۶ شماره شاســی S1۴2228808۳۳0۳ به نام مینا علمی مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
مفقودی

برگ ســبز خودرو سواری پژو ۴0۵ مدل 1۳8۳ به شــماره پلاک ۹11 ی 1۵ ایران ۳۶ 
شــماره موتور 12۴8۳1۹۴۷۶8 شماره شاســی 1۴202۳۹1 به نام محمد افراشته مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
مفقودی

بــرگ ســبز موتور ســیکلت آمیکو به شــماره پــلاک ۷۶2 - ۶18۵۳ شــماره موتور 
1۵۶FMI020۵۷8۳8 و شــماره تنه CG0۶020۷۵2۳ به نام غلامرضا معتمدی نیا مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

ماجــرای دریافــت کمک نقدی 
از دولــت حــالا ســابقه ای 10 
ســاله دارد. از زمانی که پرداخت 
یارانه هــای نقدی با هدف حذف 
یارانه های پنهان در دســتور کار 
دولــت قرار گرفــت، این دومین 
باری است که کمکی نقدی این 
بار نه تحت عنــوان یارانه که با 
اختیار  عنوان بســته حمایتی در 
شهروندان قرار می گیرد. جمعیتی 
نزدیــک به ۶0 میلیــون نفر در 

مرحله اول مشــمول دریافت این اعتبار هستند، به این ترتیب 2۴ میلیون ایرانی در این مرحله فاقد 
شرایط لازم برای برخورداری از این اعتبار تشخیص داده شده اند.

احمــد میدری ، معاون رفاه وزارت تعاون، کار ور فاه اجتماعی شــاخص های دریلفت و عدم دریافت 
بســته حمایت معیشــتی را این گونه اعلام کرده است. کســانی که دارای خودرویی با قیمت بالاتر 
از 2۵0 میلیــون تومان، واحد مســکونی با قیمــت بالاتر از یک میلیارد و دویســت میلیون تومان 
در تهــران و ۹00 میلیون تومان در شهرســتان ها، حکــم حقوقی بالاتر از ۵ میلیــون تومان، دارا 
 بودن بیش از یک شــاغل در خانواده و ... هســتند مشــمول دریافت این بســته حمایتی نخواهند

 بود.
در شــرایطی که دولت بســیاری از 2۴ میلیون نفر را واجد شرایط برخورداری از این اعتبار تشخیص 
نداده اســت، نزدیک بــه دو میلیون نفر معتقدند که به این بســته حمایتی نیاز دارند و در ســامانه 
درخواســت بسته حمایتی مشخصات خود را ارسال کرده اند. میدری در خصوص حجم بالای تقاضا، 
گفت: درکی که افراد جامعه از وضعیت مالی خود دارند با درکی که دولت و مسئولان دارند متفاوت 
اســت . طبق آمار کســانی که در پایان ســال 1۳۹۷ ، دارای درآمدی بیش از ۴ میلیون تومان در 
ماه هســتند، در ۳0 درصد بالایی جامعه قرار می گیرند، پس می بینید در کل کشــور شاخص های 

برخورداری با آنچه مردم حس می کنند متفاوت است .
محمد شــریعتمداری، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیز در خصوص تقاضای افرادی که مشمول 
دریافت بســته حمایتی نشده اند، گفت: با بهبود شــبکه اینترنتی متقاضیان می توانند به طور مستقیم 
می توانند وارد سامانه حمایت شوند و تقاضای خود را ارائه کنند و از این طریق اجازه بررسی وضعیت 

مالی که یکی از آنها حساب های بانکی است را صادر می کنند.
وی اظهارداشت: چنانچه این تقاضا تایید و مشخص شود که جزو خانواده متوسط و کم درآمد هستند 
به حســاب آنها واریز می شود و چنانچه با بررسی های دقیق تر که با اجازه افراد انجام می شود به این 
جمع بندی برســیم که مشمول این طرح نمی شوند، از طریق پیامک اعلام می شود که واجد دریافت 

سبد حمایتی نیستند.
شریعتمداری بیان کرد: ممکن است پس از بررسی های وسع یک میلیون نفر دیگر نیز به افرادی که 

مشمول سبد حمایتی هستند اضافه شود.

بانک مرکــزی بانک ها را موظف 
کــرده تا طــرح رمــز دوم پویا را 
از ابتــدای دی ماه ســال جاری به 
صورت الزامی برای تمام مشتریان 

به اجرا درآورند.
این در حالی است که پیش تر این 
طرح قــرار بود در ابتدای خردادماه 
اجرایی شــود، اما بــه دلایلی به 
تعویق افتــاد که یکی از مهم ترین 
عــدم  می تــوان  را  آن  دلایــل 
دسترســی تمامی مشتریان بانکی 

به گوشی های هوشمند دانســت، چراکه در ابتدا قرار بود دریافت رمز دوم پویا توسط مشتریان از طریق 
اپلیکیشن های بانکی انجام شود.

بر اســاس آمار به دست آمده حدود 20 درصد از مشتریان بانکی دسترسی به گوشی های هوشمند ندارند 
و در همین راســتا بانک مرکزی تصمیم گرفت با توســعه این طرح، امکان ارسال رمز دوم پویا را از دو 

طریق اپلیکیشن های بانکی و پیامک فراهم کند.
بــرای ایــن کار مشــتریان بانکی بایــد از یکی از ســه راه مراجعه حضــوری به شــعبه، خودپرداز یا 
اینترنت بانک هایی که تایید هویت دو مرحله ای دارند، شماره تلفن همراه خود را تایید کنند که البته برای 

تغییر شماره تلفن همراه، مراجعه به شعبه الزامی است.
بانک مرکزی این طرح را برای کاهش آمار فیشینگ و جلوگری از کلاهبرداری های مشابه و به عبارت 
دیگــر افزایش ضریب امنیتی تراکنش های بدون حضور کارت اجرا می کند و این در حالی اســت که در 
بخشــی از شکل اجرای این طرح، مشــکلات امنیتی مهمی وجود دارد که بانک مرکزی هنوز راهکاری 
ارائه نکرده و بر همین اساس مردم باید این موضوع را مدنظر قرار دهند که تا حد امکان از اپلیکیشن های 

بانکی برای دریافت رمز دوم استفاده کنند. 
همچنین بانک ها نیز باید با توجه به ســوابق مشتریانی که از طریق اپلیکیشن  اقدام به دریافت رمز دوم 
کرده اند، در صورت درخواست ارسال پیامک، آن ها را ملزم به استفاده از اپلیکشن برای دریافت رمز کنند، 
چراکه ممکن اســت، مشتری قبلا از طریق اپلیکیشن رمز خود را گرفته باشد، اما فرد سودجو درخواست 

پیامک برای انجام عملیات را بدهد.
البته این موضوع می تواند از ســوی دیگر اخلال در کار مشــتریان ایجاد کند، برای مثال ممکن اســت 
فعالیت یک اپلیکیشن بانکی به هر دلیلی روی گوشی فردی متوقف شود و فرد بخواهد از پیامک استفاده 

کند که در این مورد با مشکل مواجه خواهد شد.
شــاید بهترین راه این باشد که درخواست ارسال پیامک برای مشــتریانی که قبلا از اپلیکیشن  استفاده 

کرده اند فقط در زمان ساعات کاری بانک و پس از وقفه ای چند ساعته در دسترس باشد.
به هر حال این توصیه به مردم می شــود که از اپلیکیشــن های بانکی به جای پیامک برای دریافت رمز 
دوم اســتفاده کنند، هرچند که بانک مرکزی و بانک ها نیز باید برای این مشکلات پاسخ گو باشند و قبل 

اجرای طرح شرایط امنیتی آن را فراهم کنند.
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ســخنگوی ســتاد تنظیم بازار در نهمین نشست ویژه ســتاد تنظیم بازار که در روز سه شنبه 
برگزار شــد گفت:  ســهمیه بنزین آژانس های اینترنتی امروز به کارت های سوخت آنها 

واریز می شود. اتحادیه آژانس های تلفنی باید به سازمان های استانی صنعت و معدن و 
اتاق های اصناف مراجعه و فهرســت خودروهای تحت پوشش را به مرکز ارسال کنند 
تا وزارت کشور و وزارت نفت نسبت به واریز سهمیه سوخت آنها اقدام کند. محمدرضا 
کلامی با بیان اینکه تا کنون اطلاعات دو میلیون وانت بار شناسایی شده است، افزود: 

ســهمیه اختصاصی برای این وانت بارها به زودی واریز خواهد شد؛ ما فرض را بر این 
می گذاریم که این تعداد محق به دریافت ســهمیه هستند و پس از تکمیل اطلاعات خود 

از وانت بارهایی که محق به دریافت ســهمیه نیستند، سهمیه اختصاص یافته حذف می شود. 
وی همچنین اعلام کرد: براســاس مصوبه جدید ستاد تنظیم بازار سهمیه پیک های موتوی از 10 
لیتر به 2۵ لیتر افزایش یافته اســت؛ ما پیگیر افزایش این ســهمیه هستیم چرا که بعضی از آنها 
همزمان حمل بار و حمل مســافر انجام می دهند ولی نیاز به بررســی کارشناسی بیشتری در این 

زمینه وجود دارد.

قیمت ســکه تمــام بهار آزادی امروز با وجود رشــد قیمــت دلار و افزایش قیمت اونس 
طلا در بازارهای جهانی با ریزش همراه شــد. روز ســه شــنبه هر قطعه سکه تمام 

بهــار آزادی در بازار آزاد به قیمت ۴ میلیون و 2۶۷ هــزار تومان قیمت خورد که 
در قیاس با روز گذشــته کاهشــی نزدیک به ۴۷ هزار تومان را نشــان می دهد 
. هر قطعه ســکه تمام بهار آزادی طرح قدیم نیز با کاهشــی اندک به قیمت ۴ 
میلیون و 2۳۵ هزار تومان فروخته شــد.  قیمت نیم ســکه نیز دو میلیون و 2۴2 

هزار تومان گزارش شــده اســت. ربع ســکه نیز یک میلیون و ۴۶۳ هزار تومان 
و ســکه یک گرمی نیــز 8۶۹ هزار تومان قیمت دارد .هر گــرم طلای 18 عیار نیز 

در بازار به قیمت ۴2۷ هزار تومان اعلام شــده اســت.  صرافان وضعیت بازار ســکه را 
عــادی اعلام کرده و معتقدند تغییرات قیمتی تاثیر چندانی بر روند معاملات ندارد. هر اونس 
 طلا در بازارهای جهانی امروز با رشــدی 2 دلار و ۹۹ ســنتی به 1۴۵8 دلار و 18 ســنت 

رسیده است.

حرکت سکه و دلار در دو جهت مخالفواریز سهمیه بنزین آژانس های اینترنتی

وصنایـع  فرهنگی،گردشـگری  میـراث  مدیـرکل 
دسـتی خراسـان رضوی گفـت: 33 میلیـون و 261 
هـزار و 858 دلارصـادرات صنایـع دسـتی طـی 6 
ماهـه نخسـت امسـال ازخراسـان رضـوی انجـام 
ابوالفضـل  امـروز،  صبـح  گـزارش  اسـت.به  شـده 
مکرمـی فرامـروز 5 آذر بـا اعـام ایـن خبـر افزود: 
دسـتی  صنایـع  چمدانـی  صـادرات  ریالـی  ارزش 
ازخراسـان رضـوی درایـن مـدت  3758 میلیـارد و 
590 میلیـون ریال بوده اسـت.او ادامـه داد: صادرات 
کشـورهای  بـه  قیمتـی  ونیمـه  قیمتـی  سـنگهای 
اندونـزی، تایلنـد وترکیـه بـه میـزان 900 کیلوگرم 

بـوده کـه حـدود  ریـال  میلیـارد  ارزش 1350  بـه 
اسـت. مکرمـی  داشـته  ارزآوری  میلیـون دلار   12
فرگفـت: همچنیـن صـادرات زیـورآلات ونقـره بـه 
کشـورهای عـراق، کویـت، بحریـن ،عمـان، قطـر، 
الجزایـر، تونس، لیبـی، امارات ولبنان بـه میزان 14 
هـزار و 560 کیلوگرم بـه ارزش 1893 میلیارد ریال 
انجـام شـده کـه بیـش از 16 میلیـون دلار ارزآوری 
داشـته اسـت. مدیرکل میراث فرهنگی،گردشـگری 
وصنایـع دسـتی خراسـان رضـوی افـزود: صـادرات 
بافتـه های داری به کشـورهای افغانسـتان، اتریش، 
امـارات، آلمـان، بحرین، ترکمنسـتان، قطـر، کانادا، 

کویـت، پرتقـال و اسـترالیا به میزان 3 هـزار و 850 
مترمربـع بـه ارزش 154 میلیـارد ریـال معـادل یک 

میلیـون 300 هـزار دلار ارزآوری داشـته اسـت.
 مکرمـی فـر بـا اشـاره بـه صـادرات صنایع دسـتی 
چرمـی بـه کشـورهای آلمـان، کرواسـی و امـارات، 
اظهارکـرد: تعـداد 5 هـزارو 460 قطعـه بـه ارزش 
131 میلیـارد ریـال صـادرات انجـام شـده کـه یک 

میلیـون و 160 هـزار دلارارزآوری شـده اسـت.
 او با بیان اینکه صادرات نسـاجی سـنتی ازخراسـان 
رضـوی بـه 8 کشورافغانسـتان، ازبکسـتان، کویـت، 
امـارات  و  ترکمنسـتان  بحریـن،  کانـادا،  اتریـش، 

انجـام شـده اسـت، گفـت: 3 هـزار و 625 مترمربع 
نسـاجی سـنتی به ارزش94 میلیـارد و 250 میلیون 

ریـال معـادل 834 هـزار دلار بوده اسـت.
وصنایـع  فرهنگی،گردشـگری  میـراث  مدیـرکل   
دسـتی خراسـان رضـوی ادامـه داد: پارچـه هـای 
دسـتی  صنایـع  صـادرات  دیگـر  شـده  گلـدوزی 
خراسـان رضـوی بـه کشـورهای عـراق، سـوریه، 
لبنـان، پاکسـتان، افغانسـتان و بحریـن اسـت که با 
27 هـزار و 300 مترمربـع، بـه ارزش 136 میلیارد و 
500 میلیـون ریال انجام شـده اسـت و یک میلیون 

و 208 هـزار دلارارزآوری داشـته اسـت.

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگری وصنایع دستی خراسان رضوی اعلام کرد:

 صادرات چمدانی صنایع دستی خراسان رضوی ازمرز 33 میلیون دلارگذشت
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عضو کمیته کشــوری آنفلوانزا با اشاره به برخی علائم آنفلوآنزا، گفت: اگر 
مردم علائمی چون آبریزش بینی، تب، بدن درد و... دارند، از رفتن به محل 
کار و یا فرستادن کودک دارای این علائم به مدرسه، به مدت دو تا سه روز 
جدا خودداری کنند، دست ندهند، روبوسی نکنند، اگر آبریزش بینی دارند از 
دستمال کاغذی یکبار مصرف استفاده کنند و بلافاصه دست شان را با آب 
و صابون بشــویند. باید توجه کرد که شست وشوی مکرر دست ها منجر به 
قطع زنجیره عفونت های ویروسی می شود.مردانی در پاسخ به سوالی درباره 
تزریق دگزامتازون در افراد مبتلا به آنفلوآنزا، تاکید کرد: تزریق دگزامتازون 

در موارد ابتلا به آنفلوآنزا اصلا توصیه نمی شــود؛ چراکه دگزامتازون نوعی 
کورتون تزریقی اســت و هرچند که علائــم التهاب را کاهش می دهد، اما 
ممکن است باعث کاهش قوای سیستم ایمنی فرد شود و وضعیت آنفلوآنزا 

را در بیمار وخیم تر کند.
وی همچنین گفت: اگر فردی که در گروه افراد در معرض خطر نیســت، 
مبتلا به آنفلوآنزا شــد، می توانــد با خوردن مایعاتی چــون آب پرتقال و 
استراحت در بستر بهبود یابد. اما اگر مدت زمان بیماری بیش از سه تا پنج 

روز طول کشید، باید به پزشک مراجعه کند.

ممنوعیت تزریق 
دگزامتازون در درمان 
آنفولانزا

اولین دوره آموزشی پیشگیری از اعتیاد در قالب طرح نجات در منطقه مطهری برگزار شد:

شهری بدون معتاد و فارغ از اعتیاد
طــرح نجات از ابتــدای مهرماه 
ســال جاری با ابلاغیه استاندار 
خراســان رضوی به ۴1 ارگان 
با هدف ساماندهی  و ســازمان 
مناطق حاشــیه شــهر و به منظور 
توزیع عادلانه و منصفانه خدمات به 

تمام نقاط شهر شروع به کار کرد.
صبح روز سه شــنبه اولین جلسه از 
دوره آمــوزش پیشــگیری اولیه از 
و سرپرســتان  مادران  ویژه  اعتیاد 
خانوار ساکن در محله آســیب خیز شهید مطهری در 
قالب طرح نجات برگزار شــد. محمد حسین صالحی 
دبیر شــوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر اســتان  
خراســان رضوی در گفــت و گو بــا روزنامه صبح 
امــروز گفت: ابتدای هفته مابین شــورای هماهنگی 
مبــارزه با مواد مخدر و برخی ســازمان های ذی ربط 
از جمله ســپاه، پلیس مبارزه با مواد مخدر و دانشگاه 
علوم پزشکی، تفاهم نامه هایی منعقد شد.وی تصریح 
کرد: امروز اولین جلسه آموزشی برای بانوان ساکن در 
منطقه مطهری در جهت آشنایی با انواع مواد مخدر و 
مضرات آن برگزار و با اســتقبال خوبی نیز روبرو شد. 
در انتهای جلسه نیز برای ساکنین منطقه مطهری میز 
خدمت با حضور نمایندگان ســپاه، بهزیستی، معاونت 
اجتماعی نیروی انتظامی و معاونت درمان و بهداشت 
دانشــگاه علوم پزشکی مشــهد برگزار گردید تا مردم 
مشــکلات و سؤالات خود را با آن ها در میان گذاشته 
و در صورت نیاز مشــاوره نیــز دریافت کنند.صالحی 
بیان کرد: با توجه به اســتقبال خوب مردم، بنا شــد 
این میز خدمت و اجرای این طرح تا انتهای ســال به 
صورت مســتمر برگزار شود و در کنار این آموزش ها 
کلاس هــای مهارت های زندگی و دیگر آموزش های 
لازم به اهالی منطقه مطهری ارائه شــود. اگرچه در 
ابتدا مردم بــه افراد ما اعتماد نکرده و از دادن آدرس 
محل های پاتوق خــودداری کرده اند، اما نیروهای ما 
بــا جلب اعتمــاد اهالی و ذکر ایــن موضوع که این 
اقدام تنها جهت پاکســازی منطقــه صورت گرفته و 
هیچ آســیبی متوجه آن ها نمی شود، افراد را مجاب به 

همکاری کردند.
دبیر شــورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر  افزود: 
جامعه آماری هدف طرح نجات، سه هزار نفر هستند 
و این طرح در محله آسیب خیز شهید مطهری در بلوار 
توس امروز با برگزاری دوره آموزشی ویژه بانوان این 

محله به صورت آزمایشی آغاز شد.
وی ادامه داد: در این دوره آموزشــی انواع مواد مخدر 
و آســیب های آنهــا به زنــان این منطقــه معرفی و 
مشــاوره های لازم نیز به آنها داده  شــد. امروز اعتیاد 
بسیاری از خانواده و سطح وسیعی از جامعه را به خود 
درگیر کرده وقابل تاسف است که باید اعلام کنیم آمار 
دختران معتاد رو به فزونی بوده و این معصل و آسیب 
با کتمان کردن حل نشــده و نیازمند توجه ویژه تمام 
مسئولان است. وی تصریح کرد: ما وقتی از پشت میز 
اداری بیرون می آییم شهروند می شویم و واقعیت های 
جامعه را لمس می کنیــم و اگر کتمان کنیم به دنبال 
درمانــش نخواهیم رفت. باید تــلاش کنیم در حوزه 

پیشگیری و مبارزه خیلی جدی ورود کنیم.
تاثیر اعتیاد مادران بر جنین

وی ادامه داد: در حوزه پیشــگیری قدم اول را مردم 
باید بردارند. طبق برنامه ریزی مــا، خانواده ها باید از 
بدو و حتی قبل از تولد مباحث مربوط به پیشــگیری 
را بدانند. مادرانی که درگیر اعتیاد هســتند باید بدانند 
که جنین تأثیر مستقیمی از اعتیاد می گیرد و در آینده 
اختلال رفتار در فرزند بــه وجود می آید. مادران باید 
آسیب ها و آثار و تبعات را برای بچه ها در تمام سنین 
بدانند و یاد بگیرند که با فرزند معتاد چه باید کرد. این 
مسائل باید آموزش داده شود. اگر مطلع شدید خدایی 
نکرده فرزندی درگیر اعتیاد شده است نگران نباید شد. 
اگر خانواده نگران شــود و رفتاری داشــته باشند که 
مورد تأیید کارشناســان ما نیست، ممکن است منجر 

به گرایش بیشتر جوان ها به سمت مواد مخدر شود.
آموزش چگونگی مواجه

  در طرح نجات و موضوع پیشــگیری از اعتیاد، اول 
مردم توســط دوستانی که کارشــناس و صاحب نظر 
هستند با این معضل آشنا می شوند. در قدم بعد مردم 

آموزش می بینند چگونه با این پدیده رفتار کنند.

اهمیت نشاط در پیشگیری از اعتیاد
صالحی اذعان کرد: مســئله بعدی این است که نباید 
به جوان امر و نهی کرد. جوان پر از شــور، اشــتیاق 
و هیجان اســت. مبانی اسلامی باید رعایت شود، اما 
نشاط اجتماعی به معنای جلوگیری از افسردگی است. 
جوانان ما درگیر افسرگی شده اند و این موضوع مربوط 
به حاشیه شهر یا مرکز شهر نیست. بنابراین احساس 
می کنند روش تخلیه هیجانات شــان بــا مواد مخدر 
است. ما باید فضای نشاط اجتماعی فراهم کنیم. دین 
ما با نشــاط و شادابی موافق اســت، هرکس غیر از 
این را بگوید مطالعات کمی دارد. ایجاد فضای نشاط 
اجتماعی هم در دســتور کار ما قرار دارد. همچنین ما 
در بحث درمان هم ورود خواهیم کرد. یعنی کســانی 
که به دلیلــی درگیر اعتیاد شــده اند، با کمک مردم 
شناســایی خواهیم کرد تا نجات پیدا کنند. یک مرکز 
ترک اعتیاد در محله شهید مطهری با کمک دانشگاه 
علوم پزشــکی راه اندازی خواهد شد. در حوزه صیانت 
هم به همین ترتیب ورود پیدا می کنیم و دلایل درگیر 
شــدن جوانان به اعتیاد را بررسی خواهیم کرد. اعتیاد 
دو شــرط دارد. اول گرایش و تمایل و دوم دسترسی. 
علی رغم همه مبارزه هایی که با مواد مخدر می شــود، 
هستند کســانی که بازار مواد مخدر را در دست دارند 
و اداره می کننــد. بزرگترین مبــارزه  با مواد مخدر در 

ایران انجام می شــود. ۹0درصد کشفیات مواد مخدر 
دنیا برای ایران است

 ما بیش از ۳۶00 شــهید در راه مبارزه با مواد مخدر 
داده ایم. در استان خراسان رضوی بیش از ۳۷0 شهید 
مبارزه با مواد مخدر داریم. در عین حال دوســتان ما 
در ســتاد مبــارزه با مواد مخدر در تلاش هســتند تا 
دسترسی ها را محدود کنند. اگر مواد در دسترس باشد 
اما تمایلی به مصرف وجود نداشته باشد، فرد به سمت 
مواد نمی رود. ما باید روی این بخش کار کنیم. مردم 
باید کمک کنند تا گرایش به مصرف مواد از بین برود.

اعتیاد خانمان سوز
سرهنگ عارف کمال، رییس آموزش پلیس مبارزه با 
مخدر استان خراســان رضوی با تبریک هفته بسیج 
گفت: امیدواریم با کمک مردم بتوانیم در بحث مبارزه 
با مواد مخدر و اعتیــاد اقداماتی جدی انجام دهیم تا 
این بلای خانمان ســوز ریشه کن شود. اعتیاد به مواد 
مخدر به عنوان بزرگ ترین آسیب اجتماعی در کشور 
مطرح است و اکثر آســیب های جامعه به طبع اعتیاد 

به وجود آمده است.
وی در ادامه دوره به لذوم آشــنایی خانواده ها با مواد 
مخدر و علائم شناسایی فرد معتاد به معرفی این مواد 
و آموزش شناســایی علائم اعتیاد پرداخت و از حضار 
خواست تا این اطلاعات را به غایبین جلسه برسانند.

اصلاح ساختاراسکلتی دانش آموزان بر 
عهده ۴۵ کانون اصلاح قامت

معاون تربیت بدنی و ســلامت اداره کل آموزش و پرورش خراسان 
رضــوی گفت: ۴۵ کانون اصلاح ســاختار قامتی در این اســتان 

سنجش سلامت ساختار اسکلتی دانش آموزان را بر عهده دارند.
صفدر ســلطانی روز سه شنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: 
طی ســال تحصیلی گذشــته ۴۴ هزار دانش آموز خراسان رضوی 
در همین مراکز مورد ارزیابی و اصلاح ساختار قامتی قرار گرفتند.

وی ادامه داد: امســال نیز با هدف اصلاح مشــکلات و ناهنجاری های 
ساختار قامتی دانش آموزان با ارائه آموزش های مختلف به معلمان و دبیران تربیت 

بدنی مراقبت ســلامتی، شناسایی و ارزیابی ساختار قامتی دانش آموزان انجام شده و 
افــراد به منظور اصلاح تخصصی این ناهنجاری ها به مراکز اصلاح ســاختار قامتی 
معرفی می شــوند. معاون اداره کل آموزش و پرورش خراسان رضوی گفت: آخرین 
پایش رســمی ساختار قامتی دانش آموزان این اســتان در سال 1۳8۳ انجام شده  و 

تاکنون پژوهشی در این زمینه به صورت به روز انجام نشده  است.
وی افزود: به همین دلیل انجام یک طرح پژوهشی در این زمینه دارای اولویت است 

که امیدواریم با پیگیری های انجام شده بتوانیم این طرح را در استان اجرا کنیم.
ســلطانی ادامه داد: فقر حرکتی، عادات نادرســت نشســتن، اســتفاده از وسایل و 
کوله پشتی های غیر استاندارد از مهمترین عوامل ظهور و بروز ناهنجاری های ساختار 

قامتی است.
»فقر حرکتی« ناشــی از کمبود فضاهای ورزشــی سرپوشــیده، فعالیتهای ورزشی 

نامناسب و نامتعادل و ناهنجاریهای اسکلتی ارثی« است.
»پشت گرد، شــانه افتاده، پای پرانتزی، شانه نامتقارن، ســر به جلو، گودی کمر و 

گودی گردن« عمده ترین ناهنجاریهای ساختار قامتی شناخته می شوند.

اجرای طرح بررسی شیوع ناباروری در 
مشهد و تایباد

طرح سراســری بررســی شــیوع نابــاروری به صورت آزمایشــی در 
شهرستان های مشهد و تایباد اجرا می شود.

به نقل از ایرنا مدیر سلامت جمعیت و بهداشت خانواده و مدارس 
دانشگاه علوم پزشکی مشهد  گفت: در این مطالعه که از 2۵ آبان 
ماه امسال آغاز شــده است، زنان 1۵ تا ۴۹ ساله از نظر ناباروری 

بررسی می شوند.
دکتر محمد احمدیان افزود: مخاطب این طرح زنان ازدواج کرده واقع 

در سنین باروری و دارای سابقه دستکم یک سال زندگی مشترک هستند 
که اطلاعات کلی در زمینه ناباروری زوجین از آنان پرسیده می شود. 

وی ادامه داد: روش اجرای این طرح که تا پایان آذر ماه به طول می انجامد از طریق 
پرسشــگری در منزل توسط کارشناسان مامایی با نشان دادن کارت شناسایی معتبر 

می باشد. 
احمدیان افزود: بررســی نتایج این پرسشــگری می تواند موجــب برنامه ریزی های 
مناســب برای درمان ناباروری در کشور باشد بطوریکه در سیاست های کلی جمعیت 
از ســوی رهبر معظم انقلاب بــه این موضوع به عنوان یکــی از ارکان مهم حوزه 

سلامت پرداخته شده است.
تعداد ناباروری بین زنان جهان در ســال 2010 میلادی ۵0 میلیون نفر گزارش شده 

است.

تاثیر نزدیکی فروشگاه های مواد غذایی 
به مدارس در چاقی دانش آموزان

وجود فروشــگاه های مواد غذایی در نزدیکی منزل و یا مدارس دانش 
آموزان بر عادت های غذایی آنان تاثیرگذار است.

به نقل از ایســنا در تحقیقی که توسط محققان دانشکده پزشکی 
دانشگاه نیویورک NYU انجام شــده نشان می دهد نزدیکی به 
فروشگاه های مواد غذایی دسترسی سریع و راحت برای استفاده 
از مواد غذایی فراهم کرده و احتمال چاق شــدن دانش آموزان را 

افزایش می دهد.
ایــن گروه تحقیق دریافتند، افراد در ســنین بین ۵ تا 18 ســال که در 

نزدیکی آنان فروشگاه های فســت فود قرار دارد 20 درصد چاق و ۳8 درصد دارای 
اضافه وزن هســتند. به طور مشابه وجود فروشگاه های مواد غذایی در نزدیکی محل 

زندگی افراد نیز موجب 21 درصد چاقی و ۴0 درصد اضافه وزن خواهد شد.
محققــان اظهار کردند: به ازای هر نیم یا یک قطعــه فاصله دانش آموزان از منابع 
غذایی ناسالم، آمار چاقی بین 1 و بیش از ۴ درصد بسته به نوع منبع غذایی کاهش 

می یابد.
نتایج تجزیه و تحلیل سوابق مدارس دولتی از مهد کودک تا دبیرستان  که شامل 
اندازه گیری دوره ای قد و وزن کــودکان بود با اطلاعات مربوط به محله آنان و 
قرارگیری فروشگاه های مختلف مواد غذایی مورد بررسی قرار گرفت.برایان البل، 
محقق ارشد این تحقیق، گفت: »نتایج نشان می دهد که نزدیکی به فروشگاه های 
مواد غذایی بر انتخاب های غذایی ناخواســته تاثیرگذار است و با خطر اضافه وزن 
و یا چاق بودن کودکان مرتبط اســت.البل در ادامه افزود: »وجود فروشــگاه های 
مواد غذایی در فاصله دورتر و عدم دسترســی آسان و راحت می تواند خطر چاق 
شــدن یا اضافه وزن افراد را کاهش دهد.«به گفته وی، حتی کاهش چند درصد 
نرخ چاقی باعث خواهد شــد هزاران کودک از چاقی و مشکلات سلامتی ناشی 
از آن از جملــه افزایش خطرات بیماری قلبی، دیابت و مرگ زودرس نجات یابند.
کارشناســان برآورد کردند کــه از هر پنج دانش آموز یــک دانش آموز در ایالات 
متحده بیش از حد توده چربی بدنی دارند و چاق هستند. از دهه 1۹۷0 طبق آمار 
مرکز کنترل و پیشــگیری از بیماری های ایالات متحده، اضافه وزن و چاقی سه 

برابر افزایش یافته است.

عدم تغییر در منابع آزمون های سال ۹۹ 
رییس ســازمان ســنجش آموزش کشــور گفــت:  تصمیم جدیــدی در خصوص 
حــذف و یا تغییــر آزمون های سراســری ســال ۹۹ در همه مقاطع کارشناســی،  
کارشناســی ارشــد و دکتری اتخاذ نشده اســت و این آزمون ها بدون هیچ تغییری 
در ســال آینده برگزار خواهد شــد.حذفیات و منابع کنکور ۹۹ قبلا از طریق سایت 
ســازمان ســنجش آموزش کشــور منتشر شده اســت بر این اساس ســال  آینده 
 آزمون های)کنکور، کارشناسی ارشــد و دکتری( ما با کمترین تغییر در منابع برگزار 

می شود.

خبر

مدیرکل دفتر مدیریت بیماری های غیرواگیر وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان 
اینکــه بیماری های غیرواگیر عامل 8۵ درصد از مرگ و میرها اســت، لزوم تقویت نظام 

مراقبت از این بیماری ها را یادآور شــد.دکتر افشین اســتوار سه شنبه ۵ آذر در کارگاه 
آمــوزش تقویت نظام مراقبــت بیماری های غیرواگیر ایران که به میزبانی دانشــگاه 
علوم پزشــکی شیراز برگزار شد، طی ۴ دهه گذشــته نظام سلامت ایران موفق شد 
با رویکــردی جامع و موثر، بیماری های واگیر را کنتــرل کند.مدیرکل دفتر مدیریت 

بیماری های غیرواگیر وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی در کارگاه آموزش 
تقویت نظام مراقبت بیماری های غیرواگیر در ایران که به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی 

شــیراز در حال برگزاری است، گفت: در ســه تا چهار دهه گذشته، نظام سلامت کشور موفق 
شده که با یک رویکرد بسیار جامع و موثر، بیماری های واگیردار را در کشور کنترل کند. به نقل 
از روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی شیراز دکتر »افشین استوار« رویکرد اساسی نظام سلامت 
را رویکرد نظام شــبکه عنوان کرد و افزود: به این ترتیب در دورترین نقاط کشــور، دسترسی به 

خدمات اولیه بهداشتی برای همه مردم فراهم شده است.

رئیس سازمان غذا و دارو گفت: وضعیت انبارها و ذخایر دارویی رضایت بخش است و تنها مشکلی 
که امکان دارد به عنوان کمبود دارو مطرح شود، مربوط به نقدینگی دارو است.به نقل از ایرنا 

محمدرضا شــانه ساز  درباره وضعیت ذخایر دارویی کشور افزود: اکنون ذخایر دارو و مواد 
اولیه دارویی کشور خوب است و برای چند ماه ذخیره داریم. با توجه به پیگیری های چند 
ماه گذشــته و حضور مستقیم وزیر بهداشت در قرارگاه دارو و تجهیزات پزشکی، ذخیره 
مناسبی انجام شده اســت.وی ادامه داد: البته بسیاری از بیمارستان ها به علت بدهی به 

شــرکت های دارویی و تجهیزات پزشــکی، نمی توانند به صورت منظم دارو و تجهیزات 
پزشکی را دریافت کنند و کمبودهایی که گاهی مطرح می شود به این دلیل است.

نقدینگی برسد، مشکل دارو نداریم
معاون وزیر بهداشت گفت: بر اساس آنچه وزیر بهداشت گفت، تا تابستان آینده تولید هیچ شرکت 
دارویی متوقف نخواهد شد. البته به شــرط اینکه نقدینگی به شرکت های دارویی برسد، زیرا اگر 
نقدینگی نباشــد، امــکان دارد در ماه های آینده با چالش جدی مواجه شــویم که این موضوع به 

سازمان های بیمه گر و پرداخت به موقع مطالبات مربوط است.

وضعیتِ رضایت بخش ذخایر داروییبیماری های غیرواگیر عامل۸۲درصد مرگ و میر

درگیری  به خاطر یک اختلاف شخصی با اسلحه 
شکاری 3 مصدوم برجای گذاشت

در  خیابانـی  درگیـری  از  مشـهد  پلیـس  رئیـس 
محـدوده خیابـان پنـج تـن ایـن شـهر و مصدومیت 
سـرهنگ  داد.  خبـر  نوجـوان  پسـر   2 و  زن  یـک 
عبـاس صارمـی در تشـریح این خبر گفـت: گزارش 
در گیـری چنـد نفـر در محـدوده خیابـان پنـج تـن 
مشـهد بـه فوریت هـای پلیسـی 110 پلیـس را بـر 
آن داشـت بـا توجه بـه حساسـیت و اهمیت موضوع 
وارد عمـل شـود. وی افـزود: هماهنگی هـای لازم 
بـه  پلیـس  از طریـق مرکـز فرماندهـی و کنتـرل 
عمـل آمـد و تیم های کلانتـری ۳8 مشـهد به طور 
ضربتـی در محـل حضـور یافتنـد. فرمانـده انتظامی 
حاکـی  پلیـس  اولیـه  بررسـی های  گفـت:  مشـهد 
از آن بـود کـه بیـن2 جـوان و چنـد نفـر بـه خاطـر 
اختلاف هـای قبلـی درگیـری رخ داده که متاسـفانه 
یکـی از طرفیـن کـه گویـا قصـد ترسـاندن افـرد 
مقابـل خـود را داشـته دسـت بـه اسـلحه شـکاری 

بـرد. می 
 سـرهنگ صارمـی خاطرنشـان کـرد: بـا اوج گیـری 
ایـن درگیـری خیابانـی و  احساسـات هیجانـی در 
پائیـن بـودن آسـتانه صبـر و تحمـل و ناتوانـی در 
کنتـرل خشـم،جوانی کـه اسـلحه به دسـت داشـت 
اقـدام بـه تیرانـدازی می کند کـه در نتیجـه خانمی 
جـوان و 2 پسـر 11 و 1۳ سـاله زخمـی مـی شـوند 
فرمانـده انتظامـی مشـهد اظهـار داشـت: معدومـان 
بلافاصلـه بـه یکـی از مراکز درمانی انتقـال و تحت 
مراقـب های ویـژه قرار مـی گیرند که خوشـبختانه 
2 بسـر نوجـوان بـه صـورت سـرپایی مـداوا و زن 
جـوان نیـز تحـت مراقبـت های پزشـکی قـرار دارد 
و حـال او رو بـه بهبـودی اسـت سـرهنگ صارمـی 
بـا اشـاره بـه ایـن مطلـب کـه پلیـس ۴ متهـم در 
ایـن رابطـه دسـتگیر و تحقیقـات بـرای دسـتگیری 

دیگـر متهمـان ادامـه دارد گفـت: شـهروندان بایـد 
مراقبـت و توجه بیشـتری در مدیریـت موقعیت ها و 
شـرایط مختلـف داشـته و هنگام خشـم و عصبانیت 
آسـتانه صبـر و تحمـل خـود را بـالا برند تـا بتوانند 
بـا روش هـای منطقـی، عقلانی و قانونی مشـکلات 
و اختلاف هـای شـان را حـل کننـد و ایـن مهـارت 
اساسـی اسـت کـه مـی تـوان بـا مطالعـه و تمرین 

آموخـت و یادگیـری آن بسـیار ضـروری اسـت.

 12 سال سابقه زندان در کارنامه سارق خیابانی 
جانشـین فرماندهـی انتظامـی مشـهد از دسـتگیری 
قطعـات  و  وسـایل  حرفـه ای  سـرقت های  عامـل 
خـودرو در حـال ارتـکاب جـرم خبـر داد.  سـرهنگ 
»محمـد طبسـی« بـا اعـلام ایـن خبـر گفـت: در 
پـی گـزارش سـرقت وسـایل وقطعـات خودروهای 
سـواری در محـدوده میـدان 1۵ خـرداد و خیابـان 
بـا  مقابلـه  تشـدید  طـرح  مشـهد  رضـا)ع(  امـام 
سـرقت در دسـتور کار پلیـس قرار گرفت. جانشـین 
فرماندهـی انتظامـی مشـهد افـزود: تیم هـای دایره 
ایـن  در  فیاض بخـش  شـهید  کلانتـری  آگاهـی 
ماموریـت  ضربتـی بـه سـرنخ هایی دسـت یافتنـد 
کـه منجـر به چهـره زنی 2 عامل سـرقت شـد. وی 
گفـت: پلیـس بـا کنتـرل و مراقبـت های پوششـی 
ایـن 2 متهـم که با خودروی سـواری پراید سـرقتی 
سـرگرم سـرقت لاسـتیک یـک خـودروی سـواری 
بودنـد را شناسـایی و بـرای دسـتگیری آنـان وارد 
عمل شد.سـرهنگ طبسـی گفت: جوانـی که داخل 
خـودروی پرایـد نشسـته بـود بـه محـض مشـاهده 
مامـوران بـا سـرعت زیـاد متواری شـد و همدسـت 
او نیـز پـای پیـاده قصـد فـرار داشـت کـه پـس از 
مسـافتی تعقیـب و گریـز دسـتگیر شـد. ایـن مقـام 
انتظامـی خاطـر نشـان کـرد: متهـم ۳0 سـاله کـه 
بـه مـواد مخـدر معتـاد اسـت و 12 سـال سـابقه 

تحمـل حبـس در کارنامـه سـیاه زندگـی اش دارد 
بـا معرفی همدسـت فـراری اش به سـرقت وسـایل 
و قطعـات خـودرو اعتـراف کـرد. سـرهنگ طبسـی 
گفـت: تیـم دایـره تجسـس کلانتری شـهید فیاض 
بخـش بـا هماهنگـی مقام قضایـی مخفیـگاه متهم 
را بازرسـی کـه در نتیجـه ۴ حلقـه لاسـتیک - یک 
عـدد باطـری خـودرو - ۳ عـدد ضبط خـودرو- یک 
عـدد قفل فرمـان - ۳ عـدد باند خـودرو- یک عدد 
فـن پرایـد - 2 فتـره چـک - یـک عـدد کپسـول 
پمـپ آب - یـک جفـت بـوق بـزرگ - یـک عـدد 
قفـل فرمـان - یـک عـدد دیـزی سـنگی - یـک 
عـدد قـاب پنـل ضبـط کـه داخـل آن یـک بسـته 
مـواد مخـدر مشـکوک بـه شیشـه بـه وزن تقریبی 
یـک گـرم و بیسـت و پنـج سـوت - تعداد ۴ بسـته 
مـواد مخدر مشـکوک بـه هرویین فشـرده بـه وزن 
تقریسـی ۳ گـرم و ۵0 سـوت و یـک عـدد تـرازوی 
کوچـک مخصـوص وزن مـواد مخدر و یـک قبضه 

چاقوکشـف کردنـد.
جانشـین فرماندهـی انتظامی مشـهد اظهار داشـت: 
تحقیقـات بـرای دسـتگیری متهـم فـراری پرونـده 
و کشـف سـرقت های انجـام شـده توسـط ایـن 2 

سـارق خیابانـی ادامـه دارد.

مرزبانان و مرزنشینان ضامن امنیت مرزهای 
کشور 

از حضـور فرمانـده  تایبـاد  فرمانـده هنـگ مـرزی 
جمـع  در  رضـوی  خراسـان  اسـتان  مرزبانـی 

داد. خبـر  تایبـاد  مـرزی  هنـگ  فرماندهـان 
به گـزارش خبرنگار پایگاه اطلاع رسـاني فرماندهي 
مرزباني اسـتان خراسـان رضوی، سـرهنگ »کاظم 
صمـدی« فرمانـده هنـگ مـرزی تایباد در تشـریح 
ایـن خبـر بیـان داشـت: نشسـتی بـا حضور سـردار 
» ماشـاالله جـان نثـار » فرمانـده مرزبانـی اسـتان 

پاسـگاه  فرماندهـان  بـه همـراه  خراسـان رضـوی 
ایـن  مهمانسـرای  در  تایبـاد  مـرزی  هنـگ  هـای 

گردید. برگـزار  هنـگ 
سـرهنگ »صمـدی« افزود: در این نشسـت سـردار 
» ماشـاالله جـان نثـار » پـس از تقدیـر و تشـکر به 
ایـراد سـخنرانی پرداخـت و گفـت: امنیـت اساسـی 
تریـن و اصلـی تریـن ماموریتـی اسـت کـه مـا باید 
قبـل از همـه چیـز انجـام دهیـم در نبـود آسـایش 
و امنیـت هیـچ لحظـه خوشـی ثبـت و ضبـط نمـی 

گردد.
سـردار »ماشـاالله جان نثار« فرمانده مرزبانی اسـتان 
خراسـان رضـوی بـا توجه به اجـرای طرح سـهمیه 
بنـدی سـوخت در خصوص اهمیـت مرزبانـان بیان 
داشـت: نیـروی انتظامـی جمهـوری اسـلامی ایران 
همـواره حافـظ امنیـت در جامعـه ایـران اسـلامی 
بـوده و از نقـاط صفـر مـرزی تا قلب کلانشـهرهای 
هرگونـه  از  خـود  امنیتـی  چتـر  زیـر  را  کشـور 
قانون شـکنی، جـرم و جنایـت مصون داشـته اسـت. 
بـه ویـژه  امنیـت در مرزهـای کشـور  امـروز  اگـر 
مرزهـای خراسـان رضـوی برقـرار اسـت بـه برکت 

وجـود مرزنشـینان و مرزبانـان اسـت. 
سـردار »ماشـاالله جانثـار« همچنیـن بـا اشـاره بـه 
کـرد:  عنـوان  بنزیـن  مصـرف  در  جویـی  صرفـه 
مـا بایـد در مصـرف سـوخت خودروهـای خـود بـه 
صـورت ویـژه صرفـه جویـی کنیـم کـه مهمتـر از 
مصـرف سـوخت نظـارت بـر عملکـرد خـودرو ها و 

راننـده هـا نیـز میباشـد.
وی در پایـان ضمـن تقدیـر و تشـکر از تلاش های 
شـبانه روزی مرزبانـان هنگ مـرزی تایباد در جهت 
برقـراری امنیـت مـرز هـا، عنـوان داشـت: مرزبانان 
ایـن هنـگ اجـازه هیچگونـه قانون شـکنی به هیچ 
احـدی را نخواهنـد داد و در جهـت حفظ و حراسـت 

از مرزهـا همـواره تلاش مـی کنند.
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رئیس حوزه هنری خراسان 
رضوی اعلام کرد: 

پرداختن به حماسه یک 
ضرورت ملی در ساحت 

هنر انقلاب اسلامی

رئیس حوزه هنری خراســان رضوی  گفت: پرداختن به حماسه یک 
ضرورت ملی در ســاحت هنر انقلاب اسلامی است.به گزارش ایسنا، 
مرادی با بیان این که هنر حماسی صرفا مسئله و دغدغه حوزه هنری 
استان نیست، خاطرنشان کرد: مضمون حماسه و پرداختن به آن، یک 
ضرورت ملی در ساحت هنر انقلاب اسلامی است که تاکنون مغفول 
مانده و باید در تمام رشــته ها و ابعاد هنری مورد توجه قرار بگیرد.  در 
این راســتا وی از تشکیل شــورای راهبردی دبیرخانه هنر حماسی با 
هدف گسترش گفتمان و الگوی علمی و عملی هنر حماسی در سطح 

کشور خبر داد.میثم مرادی با اعلام این خبر اظهار کرد: دبیرخانه هنر 
حماســی حوزه هنری انقلاب اسلامی خراســان رضوی ۶ ماه است 
که به طور رسمی تأســیس شده و احیای هنر و ادبیات حماسی ذیل 
گفتمان انقلاب اســلامی را با تاکید بر شــاهنامه فردوسی به عنوان 
راهبــرد اصلی دنبال می کند.وی تصریح کرد: هدف از تشــکیل این 
شــورا، گســترش گفتمان هنر حماسی در ســطح ملی و نشان دادن 
افق های نو در ساحت هنر با استفاده از خرد جمعی و بهره گیری از آرا 

و نظرات اعضاست. 

مسئول بسیج رسانه خراسان رضوی:

آغاز نهضت کادرسازی با شعار »هر 
مسجد یک خبرنگار« 

مســئول بسیج رســانه خراســان رضوی عباس محمدیان  عنوان کرد: آغاز نهضت 
کادرسازی با شعار »هر مسجد یک خبرنگار« فراخوان شد.

محمدیان  به همراه رییس اداره فرهنگ وارشاد اسلامی ومسئول بسیج رسانه نیشابور 
در بازدید از رسانه های  شهرستان  نیشابوراظهارکرد : لازم است در حوزه رسانه  برای 
کادرســازی و آموزش خبرنگاران با همکاری اداره فرهنگ و ارشــاد اسلامی تلاش 
بیشــتری صورت گیرد و بسیج رســانه آمادگی همکاری در این زمینه را دارد.در این 
چارچوب بسیج رسانه با شــعار »هر مسجد یک خبرنگار« فراخوان آموزش خبرنگار 
داده که امیدواریم در نیشــابور و فیروزه نیز به زودی با شــروع این طرح شاهد آغاز 

نهضت کادرسازی باشیم.
وی ادامه داد: امروز جامعه نیازمند فضای همدلی و امید بیشــتر اســت و رسانه ها به 

عنوان نمایندگان  افکار عمومی نباید صرفا به دنبال جریان سیاسی شوند.
محمدیان خاطر نشــان کرد: تنها ۷0 درصد از ظرفیت رســانه ها مورد استفاده قرار 
می گیرد و نیازمند کادر سازی و آشنایی بیشتر مدیران و مسوولان با سواد رسانه برای 

بهره گیری کامل از این ظرفیت هستیم.
وی یادآورشــد:امروز جامعه نیازمند فضای همدلی و امید بیشــتر است و رسانه ها به 
عنوان نمایندگان  افکار عمومی نباید صرفا به دنبال جریان سیاســی بوده و زودتر از 

موقع وارد جریانات سیاسی شوند.
محمدیان عنوان کرد: بسیج رسانه یک سازمان فراجناحی و متعلق به همه جریان های 
سیاسی جامعه است وآموزش سواد رسانه حول محور مساجد و ادارات در استان آغاز 

شده و در مرحله اول جلسات آموزشی برای مدیران و مسوولان برگزار می شود.
مسئول بسیج رسانه خراســان رضوی  تصریح کرد:خبرنگاران مشکلات همه اقشار 
جامعه را منعکس می کنند در حالی که عموم افراد جامعه از مشــکلات معیشــتی و 
بیمه خبرنگاران کمتر آگاه هســتند و بسیج رســانه تلاش دارد در این زمینه کمک 

خبرنگاران باشد.

شاعرنیشابوری برگزیده جشنواره ملی 
شعر »در امتداد فجر« شد

معصومه سادات شاکری شاعر جوان نیشابوری برگزیده جشنواره ملی شعر »در امتداد 
فجر« در چهلمین ســالگرد تاسیس سازمان بسیج مستضعفین و در گام دوم انقلاب 

به میزبانی استان یزد شد.
مســئول امورفرهنگــی اداره فرهنگ وارشــاد اســلامی نیشــابور رمضانعلی بیات 
اظهارکرد:ســازمان بسیج هنرمندان کشور در چهلمین سالگرد تاسیس سازمان بسیج 
مســتضعفین و در گام دوم انقلاب اسلامی اقدام به برگزاری جشنواره ملی شعر »در 

امتداد فجر« به میزبانی استان یزد کرد.
وی  افزود: این جشــنواره در موضوعات »بسیج شجره طیبه انقلاب«، »خودباوری 
خودکفایی و امید به آینده«، »خودســازی، جامعه ســازی و تمدن نوین اسلامی«، 
»عــزت و اقتدار ملی«، »جوانان و محور پیشــرفت«، »فرجــام برجام«، » ولایت، 
عاشورا، طلیعه ظهور عدالت علوی و مبارزه با افساد«، »هجو استکبار«، »راهیان نور، 
راویان عشق«، »اخلاق، معنویت«، »راهبرد مقاومت وحدت امت اسلامی« و »نگاه 

انقلابی، عمل جهادی، سبک زندگی ایرانی اسلامی« برگزار شد.
بیات خاطرنشــان کرد:تعداد آثار ارسالی به جشنواره ملی شعر »در امتداد فجر«  پنج 
هزار و 100 اثر از هنرمندان سراسر کشور بود که چهار هزار و ۵00 اثر آن در بخش 
عمومی و ۶00 اثر در بخش ویژه بودند که پس از ارزیابی داوران جشنواره، در نهایت 

۳2 اثر به  عنوان آثار برگزیده جشنواره انتخاب شدند.
وی یادآورشــد: معصومه سادات شاکری شــاعر جوان نیشابوری  نیز باحضور در این 
جشنواره برگزیده جشنواره ملی شــعر »در امتداد فجر« در چهلمین سالگرد تاسیس 

سازمان بسیج مستضعفین و در گام دوم انقلاب میزبانی  استان یزد شد.
مسئول امورفرهنگی اداره فرهنگ وارشاد اسلامی نیشابور تصریح کرد: آیین اختتامیه 
این جشنواره با حضور مسئولین و شاعران کشوری و استانی در سالن شهید عباسپور 
برق منطقه ای یزد برگزار شد و در این مراسم از معصومه سادات شاکری شاعر جوان 

نیشابوری تجلیل گردید.

با حضور جمعی از مسئولان شهری، استانی و کشوری در مشهد برگزار شد 

همایش بزرگداشت روز کتاب، کتاب خوانی و کتابدار
بزرگداشت  مناســبت  به 
کتــاب،  روز 
کتابدار  و  کتاب خوانی 
همایشی روز سه شنبه 
بــا حضــور جمعی از 
مسئولان شهری، استانی 
و کشــوری در مشــهد 
برگزار شــد کــه در آن 
هرکدام از مســئولان در 
حوزه مربــوط به خود به 
ایراد ســخنرانی پرداخته  
و نکات ضعف و قــوت پیرامون کتاب و 

فرهنگ کتاب خوانی را یادآور شدند.
کتاب؛ کالایی لوکس در سبد کالای 

خانواده
به گزارش صبح امروز، محمدرضا کلایی 
شهردار مشهد در این همایش ضمن تشکر 
از دســت اندرکاران کتابخانه های عمومی 
گفت: حجت الاسلام والمسلمین  اســتان، 
ســبزیان انرژی ویژه ای به حوزه کتاب و 
کتاب خوانی بخشیده اند و توانمندی ایشان 
در ایجاد اجماع اســتان و انجــام پروژه 
مشترک استانی که در خصوص کتابخانه 
مرکزی مشهد اســت پس از بیست وچند 
ســال به بهره برداری رســید، که حرکتی 

بسیار ارزشمند بود.
وی ادامه داد: در موضوع عدالت اجتماعی 
و امــکان اســتفاده از کتــاب و با توجه 
بــه گران بــودن کتاب و فراهــم نبودن 
دسترسی برای همه اقشار اجتماعی، شاید 
بتوان به گونه ای ادعا کرد که خرید کتاب 
در ســبد کالای خانواده ها جزو کالاهای 
لوکس محسوب می شود و با پایین رفتن 
درآمد سرانه از ســبد کالا حذف می شود 
. در مشــهد باید با ارائه برنامه میان مدت 
بتوانیم مراکــزی در مناطق کم برخوردار 
برای ارائه کتاب و در اختیار گذاشــتن به 
هر نحوی حتی خارج از شــکل ســنتی 

داشته باشیم .
کلایی افزود: مشهد به عنوان کلان شهری 
بزرگ، با اقتصادی قوی و پشــتوانه های 
فرهنگی مناسب باید شــرایط بهتری در 
حوزه فرهنگ و به ویژه کتاب خوانی داشته 
باشد. در بهمن ماه سال قبل که کتابخانه 
مرکزی افتتاح شــد انتظار داشتیم ظرف 
مدت چند ماه شــاهد جهش جدی باشیم 
و این اتفاق در سطح موردنظر ما صورت 
نگرفت و شــاید بخشــی از آن را بتوان 
به پای کم کاری بنده و ســایر بزرگوارانی 
که می توانند در ایــن زمینه کمکی کنند 
گذاشت. پیشنهاد من این است اداره کل 
کتابخانه ها این موضوع را بررســی کند، 
تا به طرحی برســند کــه در گام کوتاه یا 
میان مدت با در اختیــار قرار دادن کتاب، 

شــاهد توســعه کتاب خوانــی در شــهر 
مشهد باشــیم و در زمینه توسعه فرهنگ 
کتاب خوانی قدم هــای بزرگی برداریم تا 
نوروز امسال نیز در کنار برنامه های ویژه 
نوروز مانند المان ها، از کتاب هم استفاده 
کرده و اقدام جدی در حوزه توسعه کتاب 

داشته باشیم.
وی عنــوان کرد: لازم به ذکر اســت که 
تعداد اعضای کتابخانه های عمومی استان 
نیز از 18۹ هزار و ۵2۹ نفر در سال گذشته 
به 2۵۵ هزار و 21۴ نفر در ســال جاری 

رسیده  است.
کلایی در پایان بنــدی صحبت های خود 
بیان کرد:  امیدوارم بتوانیم در شــهرداری 
با همکاری و مســاعدت شــورای شهر و 
اداره کل کتابخانه هــای عمومی در قالب 
یک برنامــه میان مــدت 10 ماهه نظام 
توزیع کتاب باهــدف عدالت اجتماعی را 

ایجاد کنیم.
کتاب گردی و کتاب خوانی باید تبدیل به 

عادتی پایدار شود
در ادامه مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خراســان رضوی جعفر مروارید گفت: در 
دوران معاصر باوجود رشــد و گســترش 
فزاینده شبکه های مجازی هنوز »کتاب« 
پادشــاهی محتشم اســت. هرگاه چرخه 
کتاب گــردی و کتاب خوانی به یک عادت 
پایدار در میان خانواده ها تبدیل شود سنت 

پیامبران محقق شده است.
وی ادامــه داد: مشــهد به دلیــل وجود 
ثامن الحجج علی  مضجع شریف حضرت 
بن موســی الرضا)ع( با بهره مندی از سنت 
اصیل در اندیشه ورزی »قطب نشر دینی« 

و معنویت در منطقه است.
مرواریــد افزود: فضای خراســان رضوی 
و مشــهد در حوزه کتــاب و کتاب خوانی 

به گونه ای می باشــد که در پرتو آن، کتاب 
خواندن به عنوان یک شــاخص عقلانیت 

درحال توسعه و رشد است.
وی  کتاب را زبان جهانی توصیف و بیان 
از همین  کرد: محاسن کلام اهل بیت)ع( 
همچنین  می باشــد.  قابل انتقال  طریــق 
کتاب بستری برای انتقال میراث فرهنگی 

گذشتگان به نسل جدید است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان 
رضوی ادامه داد: در دوران معاصر باوجود 
رشد و گسترش فزاینده شبکه های مجازی 
هنوز »کتاب« پادشــاهی محتشم است. 
هرگاه چرخه کتاب گردی و کتاب خوانی به 
یک عادت پایدار در میان خانواده ها تبدیل 

شود سنت پیامبران محقق شده است.
*در حوزه فرهنگــی نیازمند کار جهادی 

هستیم 
همچنین مدیرکل امور اجتماعی فرهنگی 
محمد  سید  خراســان رضوی  استانداری 
موســوی، نیز در ایــن همایش با تبریک 
فرارســیدن هفته بســیج گفت: در حوزه 
فرهنگی نیازمند کار جهادی هســتیم تا 
خلاء های موجــود در عرصه فرهنگی از 

بین برود.
دانش،  منتقل کننده  کتاب  افزود:  موسوی 
آگاهــی، بینش و فرهنگ به نســل های 
بعــدی اســت، امــروز به برکــت نظام 
بزرگ  دانشــمندان  اســلامی  جمهوری 
احیاگــر و جهادگران حوزه علم و فناوری 

در کشور هستند.
وی اظهار امیدواری کرد این مسیر ادامه 
یابد و نســل های آینــده فرهنگ اصیل 

انقلابی را استمرار بخشند.
کتابداران بستر توسعه فرهنگی هستند

مدیرکل کتابخانه های عمومی خراســان 
رضوی حجت الاســلام علی اکبر سبزیان 

گفت: از آبان پارســال تاکنــون اقدامات 
خوبــی در حــوزه کتــاب و کتاب خوانی 
استان رخ داده که بهره برداری و گشایش 
»کتابخانــه مرکزی مشــهد« با 2۳ هزار 

عضو ازجمله آن هاست.
وی  افزود: طی این مدت هشــت پروژه 
نیمه تمام حوزه کتابخانه ها در این اســتان 
پایان یافته و مورد بهره برداری قرارگرفته  و 
افزون بر 10 هزار اتفاق و رخداد فرهنگی 
در کتابخانه های اســتان اجرایی شــده و 
هزار و ۵00 نشســت کتاب خوان نیز طی 
یک هفته اخیر در کتابخانه های خراسان 

رضوی برپاشده است.
حجت الاسلام سبزیان ادامه داد: کتابداران 
نقــش مهمــی در کاهش آســیب های 
اجتماعی و افزایــش مهارت مردم دارند و 

بسترساز توسعه فرهنگی هستند.
کاهش آسیب های اجتماعی با توسعه 

فرهنگی
رئیس انجمن خیرین کتاب خانه ســاز 
شهرســتان مشــهد محمد روشــنک 
نیــز در ایــن همایش گفــت: رفتار و 
مســئولیت های اجتماعی نقش مهمی 

در توسعه فرهنگی جوامع دارد.
وی افزود: توســعه فرهنگی توســعه 
در ســایر حوزه ها را به همــراه دارد و 
منجر به کاهش آســیب های اجتماعی 
با اشــاره به وجود  می شود.روشــنک 
امنیت در کشــور ادامــه داد: پذیرش 
مســئولیت های اجتماعی نقش مهمی 
در افزایش امنیت جامعه دارد بطوریکه 
به دلیل پذیــرش رفتارهای اجتماعی 
توســط اســتاندار خراســان رضوی، 
شهردار و شورای اسلامی شهر مشهد 
در پی حــوادث اخیر در این شــهر و 
استان مشــکلی نداشتیم که ریشه آن 

حرکات اقتصادی و امیدبخش است.
همچنیــن معاون فرهنگــی اجتماعی 
سپاه امام رضا )ع( نیز در این همایش 
بنزین  مصــرف  ســرانه  ازنظر  گفت: 
۶ برابر، دارو ســه برابــر و آب 2 برابر 
میانگین جهانی مصــرف می کنیم اما 
در حــوزه فرهنگی ســرانه مطالعه در 
کشور ۷۵ دقیقه اســت که 1۵ دقیقه 
آن کتاب خوانــی و مابقی قرائت قرآن 
و ادعیه و روزنامه می باشــد لذا دغدغه 
مسئولان فرهنگی باید در حوزه سرانه 
مطالعه باشد، اگر سرانه مطالعه افزایش 
یابد سایر سرانه ها نیز اصلاح می شود.

در پایــان ایــن همایــش از جمعی از 
کتابداران برتر استان، خیران کتابخانه 
ســاز، کتاب خوانان، رسانه های برتر در 
حوزه کتــاب و کتاب خوانی و خانواده 
شــهدای کتابــدار خراســان رضوی 
قدردانی شــد. در این مراســم از دکتر 
رزم حسینی اســتاندار خراسان رضوی 
انجمن  برتر ریاســت  به عنوان رتبــه 
اســتان و رئیس انجمن سازمان و نهاد 
کتابخانه ها و برگــزاری منظم انجمن 
نظارت و ارزیابی کتابخانه ها و بررسی 
مشــکلات و موانع پیش روی رشد و 
توسعه کتابخانه های کشور و همچنین 
از و حجت الاسلام ســبزیان به عنوان 
کتابخانه های کشــور  برتــر  مدیرکل 
تجلیل شد. همچنین از محسن داوودی 
از استان خراســان رضوی شهرستان 
کاشمر به عنوان  خیر کتابخانه ساز برتر 
و فهیمه صبــوری از کتابخانه مرکزی 
برتر  خراســان رضوی  به عنوان رتبه 
کتابخانه دار برتر و مجتبی رســتمی از 
استان خراسان رضوی شهرستان گناباد 
به عنوان رتبه دوم خدمتگزار برتر تقدیر 

و قدردانی به عمل آمد.
در ادامه این مراســم تجلیل و تکریم 
از خانــواده زنده یاد حــاج محمدعلی 
مسروری، خانواده زنده یاد محمدصادق 
فقید کتابخانــه مرحوم  دوزنده خیــر 
دکتــر  زنده یــاد  خانــواده  دوزنــده، 
علی محمد بــرادران رفیعی مدیرعامل 
کتابخانــه مشــهد، خانــواده زنده یاد 
غلامحسین حیدری عضو فقید انجمن 
)خیر(،  اســتان  عمومی  کتابخانه های 
خانواده شــهید عباس غفرانی شــهید 
کتابــدار کتابخانه غفرانی شهرســتان 
محولات، خانواده زنده یاد جعفر خوشرو 
کتابدار فقید کتابخانه شــهید فهمیده، 
خانواده زنده یاد محسن قاسمی کتابدار 
فقید اســتان خراســان و کتابداران و 
کتاب خوانــان برتر اســتان تجلیل به 

عمل آمد.
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مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری مشهد گفت: در کشور شاهد افزایش سوخت 
بوده ایم اما قرار نیست این امر منجر به افزایش بهای بلیط اتوبوس در مشهد شود.به 
UTCMS.( گزارش صبح امروزبه نقل از ایسنا مهدی حسینی پویا اظهار کرد: سامانه
IR( متعلق به ســازمان شــهرداری ها است. براساس این ســامانه سهمیه  سوخت، 
لاستیک و مزایای تامین اجتماعی به رانندگان تخصیص داده خواهد شد.وی افزود: 
رانندگان ناوگان شــاغل درحوزه حمل و نقل درون شهری برای برخورداری از مزایای 
فوق باید خود را در این سامانه ثبت نام کنند. همچنین برای تکمیل و تائید اطلاعات 

ضروری در زمینه پروانه اشتغال به کار رانندگان و پروانه فعالیت ناوگان از این سازمان 
اقدامات لازم را انجام دهند.مدیرعامل ســازمان اتوبوسرانی شهرداری مشهد تاکید 
کرد: با توجه به افزایش سوخت شاهد افزایش مسافر در حدود  ۴.۵ درصد بوده ایم و 
پیش بینی می کنیم این افزایش به ۵ درصد نیز برسد. حسینی پویا ادامه داد: شهرداری 
در راســتای افزایش تعداد مسافران، 120 دســتگاه اتوبوس را بعد از گذراندن پروژه 
بازســازی )بالابردن کیفیت اتاق، موتور، سیستم گرمایشی( وارد چرخه اتوبوس رانی 

کرده و همچنین ۴0  اتوبوس دیگر به این تعداد اضافه شده است.

مدیرعامل سازمان 
اتوبوسرانی شهرداری مشهد:

بهای بلیط اتوبوس  
افزایش پیدا نمی کند

تور آشناسازی از جاذبه های گردشگری 
کاشمر و تربت حیدریه برگزار شد

سرپرست معاونت گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خراسان 
رضوی گفت: تور آشناسازی از جاذبه ها و تاسیسات گردشگری شهرستان های کاشمر و 
تربت حیدریه برگزار شــد.به گزارش صبح امروز، یوسف بیدخوری با اعلام این خبر افزود: 
در این تور۴۴ نفر از مدیران دفاتر و شــرکت های خدمات مســافرتی، انجمن راهنمایان 
گردشــگری، خبرنگاران ، مدیران هتل های استان حضور داشــتند.او ادامه داد: هدف از 
برگزاری  معرفی بیشــتر ظرفیت های گردشگری به دســت اندرکاران این حوزه و ایجاد 
تعامل بیشتر بین دست اندرکاران گردشگری در بخش دولتی و خصوصی و افزایش تورهای 
گردشگری به مقصد شهرستان های استان از طریق دفاتر خدمات مسافرتی است.بیدخوری 
اظهــار کرد: ایــن تور به مدت یک روز در تاریخ چهارم آذرماه جاری از مشــهد به مقصد 
شهرستان های کاشمر و تربت حیدریه برگزار شد.سرپرست معاونت گردشگری اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی گفت: شرکت کنندگان در این 
تور گردشــگری از اقامتگاه بوم گردی بادام بخش کوهسرخ  روستای ایور و اقامتگاه های  
تنِسِــگل درروستای فروتقه کاشــمر و اقامتگاه بوم گردی رمضان بیک در  روستای قوژد 
بخش مرکزی کاشمر  بازدید کردند.بیدخوری افزود: در ادامه از بقعه امام زاده سید حمزه، 
آرامگاه و موزه شهید مدرس شد، هم چنین فرودگاه پروازهای سبک و تفریحی کاشمر نیز 
مورد بازدید قرار گرفت که این فرودگاه از ظرفیت های حوزه گردشگری استان محسوب 
می شود و مشابه این فرودگاه در نیشابور و گلبهار وجود دارد.سرپرست معاونت گردشگری 

اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی اظهار کرد: 
جلسه ای با حضور فرماندار، شهردار کاشمر و تولیت امام زاده حمزه برگزار 

شد و بر ضرورت توسعه گردشــگری شهرستان تاکید شد.بیدخوری 
یادآورشــد:  کاشمر بعد از مشــهد بزرگ ترین مقصد زیارتی استان 
است و ظرفیت های گردشگری ویژه ای در زمینه های گردشگری 
روستائی و بوم گردی، گردشکری کشاورزی و طبیعت گردی دارد.او 
ادامه داد: کاشمر از شهرستان هایی است که در دو بخش کوهستانی 

و کویر نیز ظرفیت جذب گردشگر را دارد.او گفت: در شهرستان کاشمر 
۷ اقامتگاه در حال بهره برداری و برای ۳ اقامتگاه بوم گردی نیز موافقت 

اولیه صادر شده اســت.بیدخوری افزود: از فرماندار به عنوان ریئس ستاد اجرایی 
خدمات ســفر شهرستان کاشمر و شــهردار به عنوان عضو موثر این ستاد خواستم که با 
بســیج امکانات و ظرفیت های شهرستان و بهره گیری از همه دستگاه های اجرایی ستاد 
زمینه معرفی هر چه بیشتر ظرفیت های گردشگری این شهرستان را فراهم کنند.سرپرست 
معاونت گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی 
اظهار کرد: هم چنین در ادامه این ســفر، تور گردشگری عازم تربت حیدریه شد و از موزه 
مازاری و بوم گردی تهمینه بازدید شد.بیدخوری توجه به مناطق کم برخوردار را از برنامه 
های این اداره کل اعلام کرد و گفت: گردشگری در بحث ایجاد اشتغال و منافع اقتصادی 
اهمیت زیادی دارد.بیدخوری با بیان این که برگزاری ماهیانه حداقل یک تور آشناســازی 
به محورهای گردشگری استان برنامه ریزی شده است، گفت: پیش از این تور آشناسازی 
به مقصد شهرســتان کلات برگزار شــد و در آذرماه نیز تور آشناسازی دو روزه به مقصد 

شهرستان های سبزوار و داورزن برگزار خواهد شد.

 فرماندار مشهد در جلسه آسیب شناسی بافت اطراف حرم اعلام کرد:

رضایت از خدمات، گلایه از شلوغی 
فرماندار مشــهد گفت: 
زائــران و مجاوران در 
بافــت اطــراف حرم 
از  رضــوی  مطهــر 
خدمت رسانی ها رضایت 
دارند اما از شــلوغی ها و 
کمبود فضای سبز در این 

بافت گلایه دارند.  
امروز  صبــح  گزارش  به 
هاشمی  ســیدمحمدرضا 
روز گذشــته در جلسه ای 
که با موضوع ارائه طرح پژوهشــی تحلیل 
الگوهای زیارتــی، اقامتی،خدماتی و میزان 
رضایت منــدی از خدمات شــهری زائران 
و شــهروندان و بررســی رفتار اقتصادی و 
فرهنگی اجتماعی زائرین و شــهروندان با 
حضور مسئولان مختلف شهر مشهد برگزار 
شــد، با بیان این مطلب افزود: خوشبختانه 
تحلیل نتایج حاصله از این تحقیق بیان گر 
افزایش رضایتمندی زائران و مجاوران  بارگاه 
امام مهربانی ها از خدمات ارائه شده توسط 
دستگاه خدمات رسان در این محدوده،و به 
طــور ویژه خدمات شــهری صورت گرفته  
از ایام نوروز تا پایان تابســتان ســال جاری 
است،که جای تشــکر از دست اندرکاران و 

خادمان حریم منور رضوی دارد.
ضرورت تقویت دستاوردها و رفع مشکلات  
معاون اســتاندار خراسان رضوی تاکید کرد: 
البته باید بکوشیم تا نقاط قوت و دستاوردهای 
عملکردمــان را تقویت کرده و در خصوص 
مسائلی که شــهروندان یا زائران نسبت به 
آنها اعلام نارضایتی یا گله مندی داشته اند،در 
صــدد رفــع مشــکلات موجود بــا ایجاد 
زیرســاخت های مناسب کالبدی،فرهنگی و 
اجتماعی برآمده و شــرایطی را فراهم کنیم 
که دیگر زائران و مجاوران حریم امن رضوی 
دغدغه و نگرانی برای حضور در شهر مشهد 

مقدس نداشته باشد.
رضایت از خدمات گلایه از کمبود فضای 

سبز و شلوغی در تردد
هاشمی تصریح کرد: در بیشتر موارد ذکر شده 
در پرسشــنامه های تحقیق، جامعه هدف از 
عملکرد مجموعه دستگاه های خدمات رسان 
در بافت پیرامــون حرم مطهررضوی اعلام 
رضایت داشته اند ، اما دو بحث فضای سبز 
و شــلوغی تردد در معابر اطراف حرم مطهر 
رضوی به خصــوص در ایام ویژه همچون 
نوروز و دیگر ایام مناسبتی، موجب نارضایتی 

آن ها بوده است.
5 هکتار فضای سبز اضافه شده است

فرماندار مشهد افزود: البته طی دو سال اخیر 
روند افزایشــی و ارتقاء سطح کمی وکیفی 
فضای ســبز اطراف حرم مطهررضوی را با 
اقدامات خوب شهرداری منطقه ثامن شاهد 
هستیم به گونه ای که حدود ۵ هکتار فضای 
ســبز در همین مدت به ســطح سبز بافت 
اطراف حرم افزوده شده، اما هنوز تا تکمیل 
تمامی فضاهای سبز پیش بینی شده در طرح 
بهسازی پیرامون حرم فاصله زیادی داریم، و 
امیدواریم با تسریع در اجرا و تامین منابع به 
زودی به نقطه هدف که افزایش سطح میزان 
فضای سبز اطراف حرم به حدود ۶0 هکتار 

است دست یابیم.
افزایش استفاده از وسایل حمل و نقل 

شخصی
هاشــمی در خصوص بحث شلوغی معابر 
پیرامــون بارگاه منور رضوی نیز که از دیگر 
دغدغه های زائران و مجاوران بوده اســت 
توضیح داد: در گذشته بیشتر سفرها به مشهد 
مقدس از طریق حمل و نقل عمومی انجام 
می گرفته و از طرفی جمعیت شهر مشهد نیز 
به این میزان نبوده است، اما در حال حاضر 
مردم بیشتر تمایل به مسافرت با خودروهای 
شــخصی خود دارند و آمارها نیز نشان می 

دهد که درصد بسیاری از زائران با خودروی 
شخصی به مشهد مشرف می شوند.

طرح های روان سازی ترافیک اجرایی 
می شود

وی ادامه داد: در راســتای رفع این مشکل 
نیــز اقداماتــی در خصوص روان ســازی 
ترافیک هسته مرکزی شهر مشهد به ویژه 
خیابان های منتهی بــه حرم مطهر رضوی 
،مدنظــر مجریــان از جمله شــهرداری و 
همچنین پلیس راهور اســتان می باشد که 
در حال بررســی است و به محض اینکه به 
جمع بندی برســیم بهترین گزینه را اجرایی 
خواهیم کرد تا این موضوع نیز برطرف شود.
وی خاطرنشــان کرد: تعریض معابر منتهی 
به حرم مطهر، تامین پارکینگ ها در خیابان 
هــای نزدیک بــه حرم مطهــر رضوی و 
همچنین لزوم تامین پارکینگ توسط مجتمع 
هــای اقامتی و تجــاری و تامین پارکینگ 
هایی در نقاط دوردســت تر و انتقال زائران 
و مسافران با وسایل نقلیه عمومی به سمت 

حرم، از جمله طرح هایی است که بخشی از 
آن ها توسط دستگاه های اجرا شده و برخی 

دیگر نیز در مرحله بررسی و اجراست.
فرماندار مشــهد دغدغه دیگر زائران طبق 
این نظرسنجی را بحث اقامتگاه  ها برشمرد 
و اظهار کرد: پس از بازررســی ها و بررسی 
هــای متعدد توســط کارشناســان امر و با 
همکاری جامعه حرفه ای هتلداران و متولیان 
مسافرخانه ها و مهمانپذیر ها، نسبت به رفع 
نواقص و تاکید بر کسب استانداردهای لازم 
توســط این اماکن در مشهد به ویژه اطراف 
حرم مطهر رضوی به صورت جدی در حال 

پیگیری است.
پژوهش فصلی انجام می شود

شــایان ذکر اســت طرح پژوهشی تحلیل 
الگوهای زیارتــی، اقامتی،خدماتی و میزان 
رضایــت مندی از خدمات شــهری زائرین 
و شــهروندان و بررســی رفتار اقتصادی و 
فرهنگــی اجتماعی زائرین و شــهروندان، 
توسط شهرداری منطقه ثامن و با همکاری 

پژوهشــکده گردشــگری جهاد دانشگاهی 
خراسان رضوی از ایام نوروز 1۳۹8 آغاز شده 
و مقرر شده تا بصورت فصلی تا پایان سال 

انجام شود.
در این پژوهش بیش از12هزار پرسشــنامه 
برای سه گروه زائرین، شــهروندان ساکن 
منطقه و  نیز ساکنین سایر مناطق پیرامونی 
در نظر گرفته شــده و در حال اجراست و از 
جمله مهمتریــن اهداف آن جمع آوری آمار 
دقیق از وضعیت شــناختی الگوهای سفر و 
زیارت،بررســی الگوهــای زیارتی،اقامتی و 
شناسایی میزان استفاده و ارزیابی از خدمات 
شــهری در داخل و خارج از منطقه ثامن و 
همچنین بررسی الگوهای گردشگری زیارت 
و شــناخت رفتارهای فرهنگی، اجتماعی و 
اقتصادی زائرین و شهروندان می باشد و در 
پایان با بررسی تمامی مولفه ها و ابعاد تعریف 
شده در این پروژه پژوهشی بزرگ، وضعیت 
فعلــی و افق پیش رو منطقه و شــهر مورد 

تحلیل و بررسی قرار خواهد گرفت.
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شهرخودرو در رنکینگ 
باشگاهی جهان

ذوب آهن و پدیده شــهر خودرو 1۷ و یک پله در فهرست بهترین تیم های 
جهان صعود کردند در حالیکه اســتقلال، پرســپولیس و سپاهان با سقوط 
روبرو شــدند.در جدید ترین رده بندی بهترین تیم های باشگاهی جهان که 
توسط سایت کلاب ورلد رنکینگ انتشار یافت، تیم ذوب آهن اصفهان)۳2۳۶ 

امتیاز ( از رده 2۳۹ تا 222 بالا رفت و 1۷ پله صعود کرد.
در حالیکه استقلال تهران با کسب ۳1۶۷ امتیاز از رده 22۶ تا 2۳2 )۶پله( 

سقوط را در جدول بهترین تیم های جهان کسب کرد. پرسپولیس با ۳0۴1 
امتیاز از رده 2۳2 تا 2۴0)8 پله ( سقوط کرد.

همچنین  شــهرخودرو با کسب 212۳ امتیاز با یک پله صعود از رده ۳۵۴ 
تا ۳۵۳ بالا رفت.

ســپاهان نیز 2110 امتیاز گرفت. این تیم با سقوط ۵ پله ای مواجه شد زیرا 
از رده ۳۵1 تا ۳۶۵ نزول کرد.

لیبروی خراسانی ســابق تیم ملی گفت: 
ســعید معروف خاص اســت، قلق های 
خــودش را دارد و باند و قدرت خاصی در 

تیم ملی ندارد.
فرهاد ظریــف بازیکن ســابق تیم ملی 
والیبــال درباره شــرایط خــودش اظهار 
داشت: ســال جدید را با تیم خاتم اردکان 
شــروع کردم و شــرایطمان بــا توجه به 
تغییرات بازیکنان باشگاه در جدول خیلی 
خوب نیســت اما بهتر می شــود. اگر به 
خودم باشد تا جایی که نفس داشته باشم، 
بازی می کنم. ۳۵، ۶ ســاله هستم و در 
پُست من هنوز می شود بازی کرد. من به 
سن و سال اعتقاد ندارم و به سالم زندگی 

کردن و تفکر حرفه ای اعتقاد دارم.
وی افزود: من 11، 11 و نیم شــب دیگر 
چشــمم می رود. حالا می خواهد کسی 
پیشم باشــد یا مهمان داشته باشم و تنها 
باشم. مگر اینکه فردای آن روز استراحت 

داشته باشم که بیشتر بیدار بمانم.
مانع خداحافظی ام شدند

ظریــف در این بــاره که آیا تــا به حال 
به خداحافظــی فکر کــرده، اظهار کرد: 
خداحافظی کردم اما مــرا برگرداندند. در 
سال 201۳ یک خداحافظی رسمی داشتم 
و چهار گوشــه زمین را بوسیدم اما آقای 

داورزنی نگذاشت.
این والیبالیســت در پاســخ به اینکه چرا 
هیچوقــت درباره آن خداحافظی و دعوت 
برای بازگشــت به تیم ملی و خط خوردن 
اسمش از تیم ملی قبل از المپیک صحبتی 
نکرده، گفت: برای خودم هم سوال است 
امــا همان زمانی هم کــه در خدمت تیم 
ملی بــودم از همه چیزم بــرای تیم ملی 
گذشــتم. از زندگی شــخصی، سلامت و 
خانواده ام. پشیمان هم نیستم چون برای 
تیم ملی کشــورم بــوده و دینم را به تیم 
ملی و کشورم ادا کردم و شبها راحت سر 
به بالین می گــذارم. آقای داورزنی خیلی 
مرا دوســت دارد و ما همشهری هستیم. 
آن تایم نیاز بود که من برگردم و ســال 
خوبی هم برای تیم ملی بود و چهارم لیگ 
جهانی و ششم جام جهانی شدیم که هنوز 

این اتفاق تکرار نشده است.
وی تاکید کرد: نمی دانم چرا خط خوردم. 
شــرایطم اصلا بد نبود و موضوع نه فنی 
بود نه اخلاقی. مشکلی در تیم ملی نبود و 
بازیکنان کلا بی حاشیه هستند. بازگشت 
من به تیم ملی به درخواست آقای داورزنی 
بود. این اتفاقات را پیش بینی کرده بودم 
که می خواستم در شرایط اوجم و بهترین 
وضعیت تیم ملی خداحافظی کرده باشــم 
و برخوردهایی که با ورزشــکاران مختلف 

در کشــورمان بعــد از دوران حرفــه ای 
شان می شود با من نشود. اما با توجه به 
گفته داورزنی برگشــتم. من ۴ دوره برای 
المپیک بازی کردم و همیشه هم گفته ام 

نظر سرمربی این بوده است.
آدم درونگرایی هستم 

ظریف تصریح کرد: من با هیچکســی در 
داخل و بیرون تیم ملی مشکل نداشتم و 
بحث شخصی مطرح نبود. شاید دیگران 
به خاطر اختلاف ســلیقه با من مشــکل 
داشته باشــند. من آدم درونگرایی هستم 
و کل انرژی ام را در زمین والیبال تخلیه 
می کنم.این بازیکن والیبال با بیان اینکه 
حالم خیلی خوب است، گفت: آن دوره ای 
که حالم خوب نبــود را کامل گذرانده ام. 
چند سالی اســت حالم خیلی خوب است 
و اصلا حســرت گذشــته را نخورده ام و 
اتفاقات خیلی  مطمئنم در زندگی جدیدم 

خوبی منتظرم است.
وی درباره اینکه حال والیبال خوب نیست 
و آیا ما می توانیم برای المپیک کســب 

سهمیه کنیم، اظهار کرد: راحت بگویم 
رییس  ما  فدراســیون  تایمی  یک 

درستی  کلمه  و شــاید  نداشت 
نیست اما خیلی بی در و پیکر 

بود و تیم ملی و بازیکنان 
مــا از لحــاظ روحی و 
خوبی  شــرایط  روانی 

آمدن  با  اما  نداشتند. 
داورزنــی فکر می 
فدراســیون  کنم 
سروشــکل خوبی 
روند  و  گیــرد  می 

رو به رشدش را ادامه 
مــی دهد. دربــاره بحث 
المپیک هــم مطمئنم تیم 
ملی هیچ کار سختی برای 
انتخابی المپیک ندارد و من 
حتــی بــاور دارم تیم ملی 
بدون هیچ ســت باخت به 

المپیک راه پیدا می کند.
باند بازی نداریم

ظریف درباره حواشــی والیبال 
و اختلافات بازیکنان و تصمیم 
گیرنده بــودن بازیکنان تصریح 

کرد: مــن بحث بانــد در تیم را 
کاملا تکذیب می کنم. همه جای 

دنیا همین اســت و درباره بازیکنان 
و بازیگران معروف صحبت می شــود 

هرچقدر کســی محبوب تر می شود، 
برای او بیشــتر حاشیه درست می 

کننــد. بازیکنان تیــم ملی اگر 
نخواهند هــم برخی آنها را در 

حاشــیه می برند. من می دانم اختلافاتی 
هســت و بحث پاداش ها و حق و حقوق 
بازیکنــان مطرح اســت. مثــلا در لیگ 
جهانی ما سالها اســت بازی می کنیم و 
فدراسیون جهانی در ازای برد به تیم های 
مختلف دلار می دهد ولی طی ۷، 8 سال 
اخیر بچه ها ریالی و دلاری دریافت نکرده 
اند. شــاید مشــکل تحریم ها است اما با 
همه این مســائل بازیکنان هیچوقت وارد 

حاشیه نشده اند و کارشان را کرده اند.
ظریف در پاســخ به اینکه آیا با توجه به 
موضوعی که مطرح کــرد برای تیم ملی 

احســاس نگرانی می کند، گفت: شــاید 
مردم کمتر بدانند امــا بازیکنان تیم ملی 
بــا اینکه ماه ها در اردو هســتند، حقوق 
و دســتمزد و ریالی دریافتــی ندارند و از 
زندگی شــان می زنند و به اردو می آیند. 
اگر هم حقشــان را مــی خواهند بحث 
پاداش فدراســیون جهانی اســت اما تیم 
هیچوقت وارد حاشــیه نشده است. سالها 

است این موضوع پرداخت نشده است.
وی دربــاره اینکه در ســالهای اخیر به 
والیبال هم مثل فوتبال انتقاد می شــود 
و والیبالیســت های درآمد بالایی دارند، 
تصریح کرد: چرا قراردادهای والیبال بالا 
نباشــد؟ چرا وضع والیبالیســت ها خوب 
نباشــد؟ بازیکنی که دارد در بهترین لیگ 
هــای دنیا بازی می کنــد و بازیکنانمان 
جزو بهترین بازیکنان دنیا هستند کمترین 
حقشان این اســت که با قراردادهای بالا 
در بهترین تیم هــا بازی کنند. البته قبلا 
می گفتیــم پول خیلی اســت اما اکنون 
قراردادی که می بندیم با توجه به گرانی 
های کشور شــرایط برای ما هم سخت 

است.
داورزنی بهترین گزینه بود

ایــن بازیکن ســابق تیم 
حضور  دربــاره  ملــی 
فدراسیون  در  داورزنی 
آمده  پیش  حواشی  و 
اظهار  انتخابــات  در 
کــرد: چیــز عجیبی 
می  همــه  و  نبــود 
بینی  پیش  توانستند 
کنند ایشــان رزومه 
خوبــی در والیبال 
دارند  و  داشتند 
و  تجربه  بــا  و 
مدیریت  حسن 
از  والیبــال  او، 
شــرایط بد یک 
ســال اخیــر 
می  خــارج 

شود. آپولو که نمی خواهیم هوا کنیم. باید 
یک مراسم بگذاریم و معارفه کنیم. خیلی 
سخت نبود و یکی دو سال پیش در یک 
روز می شد این اتفاق بیفتد و به این همه 
حاشــیه نیازی نبود. داورزنی با توجه به 

رزومه اش بهترین گزینه بود.
ظریف در پاســخ به اینکه آیا صحت دارد 
سعید معروف باند و قدرت خاصی در تیم 
ملی دارد، یادآور شــد: خیــر. قبلش هم 
به شــما گفتم. واقعیت بــا آن چیزی که 
شــنیده می شود متفاوت است. بازیکنانی 
که ســالها در تیم ملی در همه رشته ها 
بازی می کنند، طبیعی است قدرت داشت 
باشند. حرف من، حرف سعید، حرف سید، 
میرزاجانپور و... طبیعی اســت که شنیده 
شــود و این چهره ها قدرت داشته باشند 
اما اینگونــه که بخواهند از این قدرت در 

جهت منفی استفاده کنند نیست.
وی ادامــه داد: درباره ســعید معروف او 
یک آدم خاص است و این خاص بودنش 
برای خیلی از مردم جالب نباشــد ولی ما 
کــه در تیم ملی با او بــوده ایم و زندگی 
کرده ایم، می دانیم او خاص است و قلق 
های خودش را دارد. متاسفانه یک سری 
جوهایی درســت می کننــد که ناصحیح 

است.
پرسپولیسی هستم

ایــن بازیکن والیبــال دربــاره کل کل 
اســتقلالی و پرسپولیسی در تیم ملی هم 
گفت: من و ســعید و شهرام پرسپولیسی 
هستیم، مهدی مهدوی و عادل غلامی تا 
جایی که یادم است استقلالی بودند. یک 
تایمی خیلی کل کل داشتیم. بازی دو سه 
ســال پیش که بازی رفت را پرسپولیس 
برد با عادل و مهدی کری خوانی کردیم 
ولی بازی بازگشــت را باختیم و سرمان 

پایین بود.
ظریف درباره شرایط فعلی تیم محبوبش 
اظهار کرد: پرسپولیس همیشه پرسپولیس 
اســت طبیعی اســت بعد از سه سال که 
قهرمان شــد حالا شــرایط عوض شود. 
درباره وضعیت آن هم نظر باشــگاه 
مهم اســت. من پرســپولیس را از 
تهران  و  کودکی دوست داشــتم 
که بودم دو بار به ورزشگاه رفتم 
اما پرســپولیس مساوی گرفت. 
وقتــی دیدم پاقدمم بد اســت 
دیگر به اســتادیوم نرفتم و از 

خانه مسابقات را می بینم.
وی در پایــان گفــت: امیدوارم 
همیشه حال دل مردم خوب باشد 
و دعایشــان پشت ســر بچه ها در 

المپیک باشد.

از کمک داور خراسانی فوتبال ایران در کوالالامپور تجلیل شد
طی مراسمی در کنفدراسیون فوتبال آسیا از کمک داور بین المللی کشورمان تقدیر به عمل آمد.

در مراســمی که دیروز در سمینار ســالیانه داوران فوتبال کنفدراسیون آسیا برگزار شد، از رضا سخندان کمک داور بین المللی 
فوتبال کشــورمان تجلیل به عمل آمد.در این مراســم که در کوالالامپور مقر کنفدراسیون فوتبال آسیا برگزار شد، به پاس 
زحمات و تلاش های داوران آســیایی برگزار شــده بود، علاوه بر سخندان از داوران دیگری همچون روشن ایرماتوف و پیتر 
گرین ... هم تجلیل شــد. در این مراســم از داورانی تقدیر شــد که دیگر بین المللی نیستند.سخندان کمک داور مشهدی و 
بین المللی فوتبال کشــورمان در رقابت های معتبر بین المللی پرچم زده که از مهم ترین آن می توان به فینال المپیک 201۶ 

ریودوژانیرو و رده بندی جام جهانی 2018 روسیه نام برد.

شهرخودرو نیم فصل اردوی خارجی برگزار می کند
تیم فوتبال شهرخودرو خراسان در تعطیلات نیم فصل برای برپایی اردویی، راهی خارج از کشور می شود.

تیم فوتبال شهرخودرو خراسان از ابتدای لیگ برتر نوزدهم شرایط خوبی را سپری می کند و با یک بازی کمتر نسبت به تیم های 
استقلال و پرسپولیس، در جایگاه نخست جدول رده بندی قرار گرفته است. شاگردان یحیی گل محمدی که یکی از نماینده های 
کشورمان در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا خواهند بود و کار خود را از مرحله پلی آف این بازی ها آغاز خواهند کرد، قصد برپایی 
اردویی در خارج از کشور را در تعطیلات نیم فصل دارند.البته مشهدی ها پیش از آغاز لیگ نوزدهم هم قصد برپایی اردویی در خارج از 
کشور را داشتند که بنا به دلایلی این موضوع لغو شد. هر چند که هنوز مقصد شهرخودرو برای این اردو مشخص نشده است.شاگردان 

گل محمدی در چارچوب رقابت های هفته دوزادهم لیگ برتر روز شنبه ۹ آذر میزبان صنعت نفت آبادان هستند.

فرش آرا به حفاری رسید
هفته نوزدهم لیگ برتر فوتســال در حالی امروز چهارشــنبه  با ۷ دیدار برگزار می شود که ۳ بازی از هفته هجدهم به تعویق 

افتاده است و زمان برگزاری این مسابقات مشخص نیست.
*فرش آرای مشهد – حفاری خوزستان 

در مشهد هم تیم فرش آرا میزبان تیم رده هشتمی حفاری اهواز است که در صورت پیروزی فرش آرا در این بازی و شکست 
سایر رقبای خود می   تواند تا رده سوم جدول صعود کند. سرمربی تیم فوتسال فرش آرای مشهد گفت: از آغاز فصل تاکنون 
نخستین بار است که چهار بازیکن خود را به صورت همزمان در اختیار نداریم ولی مطمئن هستم بازیکنان جوان ما جایگزین 
خوبی برای غایبان تیم در بازی با تیم حفاری هستند.مجید مرتضایی پیش از بازی با تیم فوتسال حفاری اهواز گفت: در بازی 
امروز، بهزاد عظیمی و بهمن جعفری به دلیل مصدومیت و مجید خزایی و محمد پیکان به دلیل سه اخطاره بودن، تیم فرش 
آرا را همراهی نمی کنند.وی اظهار داشــت: تیم فرش آرا متکی به یک بازیکن نیست و با حمایت هواداران امیدوار به کسب 
پیروزی در این بازی خانگی مقابل تیم حفاری هســتیم.وی گفت: تیم حفاری تیم خوب و ریشــه داری است و چندین سال 
است که در رتبه های بالای جدول قرار دارد. این تیم هم از جمله رقبای ما برای راه یابی به مرحله پلی آف لیگ برتر است.

*گیتی پسند  اصفهان – ارژن شیراز  
در حســاس ترین دیدارهای این هفته  تیم رده دومی گیتی پســند اصفهان در خانه میزبان ارژن شــیراز است، تیمی که در 
این چند هفته های اخیر توانســته نتایج خوبی کســب کند. با توجه به نتایج اخیر ارژن این بازی نمی تواند برای گیتی پسند 

آسان باشد.

خبر

قهرمانی مقتدرانه خراسان رضوی در 
مسابقات شنای کشور

دبیر هیئت شنا، شیرجه و واترپلو خراسان رضوی گفت: خراسان رضوی توانست 
در مســابقات شنای جام ولایت کشور در هر دو رده سنی زیر 1۵ سال و بالای 

1۵ سال، با اختلاف رتبه قهرمانی را از آن خود کند.
حســین گرایلی در این خصوص اظهار کرد: پنجمین دوره مســابقات شــنای 
مسافت کوتاه جام ولایت کشور طی روزهای شنبه و یکشنبه 2 و ۳ آذر ماه به 

میزبانی خراسان رضوی برگزار شد.
وی افزود: این دوره از رقابت ها در رده های ســنی 11-12 سال، 1۳-1۴ سال، 

1۵-1۶ سال و 1۷-18 سال در مجموعه آبی کارگران مشهد برگزار شد.
دبیر هیئت شنا، شیرجه و واترپلو خراسان رضوی عنوان کرد: در این مسابقات، 

بیش از ۳۵0 شناگر در قالب ۴0 تیم از سراسر کشور حضور پیدا کردند.
گرایلی تصریح کرد: در این رقابت ها خراســان رضوی توانســت در هر دو رده 

سنی زیر 1۵ سال و بالای 1۵ سال، با اختلاف رتبه قهرمانی را کسب کند.
وی ادامه داد: در رده ســنی زیر 1۵ ســال تیم اســتخر نــور منطقه ۶ تهران 
پس از تیم خراســان رضوی دوم شد و تیم هیئت شــنای فارس رتبه سوم را 
بدســت آورد، همچنین در رده سنی بالای 1۵ سال، تیم هیئت شنای مرکزی 
 و آکادمی شــنای ۹ دی_آزادی به ترتیب رتبه های دوم و ســوم را کســب 

کردند.

حلیمیان در کامپوند انفرادی حذف شد
در ادامه رقابت های تیراندازی با کمان قهرمانی آســیا ویدا حلیمیان ملی پوش 

مشهدی کامپوند ایران از رسیدن به مرحله یک چهارم بازماند.
در ادامه رقابت های تیراندازی با کمان قهرمانی آســیا که به میزبانی تایلند در 
حال برگزاری است، در کامپوند انفرادی زنان و مردان 2 ملی پوش کشورمان در 

مرحله یک هشتم به رقابت پرداختند و حذف شدند.
ویدا حلیمیان مقابــل نماینده اندونزی با اختلاف یک امتیاز و با نتیجه 1۴۳ بر 
1۴2 شکســت خورد و از رســیدن به مرحله یک چهارم بازماند. در این ماده 2 

نماینده از کره جنوبی فینالیست شدند.

مسابقات قهرمانی ورزش دوگانه 
خراسان رضوی برگزار شد

رئیس هیئت ورزش ســه گانه خراسان رضوی گفت: مسابقات قهرمانی ورزش 
دوگانه خراســان رضوی و انتخابی تیم اســتان در دو بخش آقایان و بانوان در 
مشهد برگزار شد.ســید علی حسین زاده در این خصوص اظهار کرد: مسابقات 
قهرمانــی ورزش دوگانه خراســان رضوی و انتخابی تیم اســتان در دو بخش 
آقایان و بانوان در دانشــگاه فردوسی مشهد برگزار شد.وی افزود: در این دوره 
از مســابقات220 ورزشکار در ۵ رده ســنی نونهالان، نوجوانان، جوانان، امید و 

بزرگسالان با یکدیگر به رقابت پرداختند.
رئیس هیئت ورزش ســه گانه خراســان رضوی عنوان کرد: این مسابقات که 
با رقابت ورزشکاران در رشــته دومیدانی آغاز شد، در ادامه با مسابقه دوچرخه 
ســواری و در نهایت با رقابت دومیدانی خاتمه پیدا کرد.حسین زاده در خصوص 
نتایج این رقابت ها بیان کرد: در رده ســنی بزرگســالان، آرمین کاتبی، سجاد 
ظفریان و حســین فرج یاب، در رده سنی امید، سجاد سنجری، علی عباسپور و 
مجتبی حسن زاده، در رده سنی جوانان، سعید حسین پور، مجتبی علیدوست و 
مهدی رنجبر، در رده ســنی نوجوانان، محمد صادق معصومی نژاد، امیرحسین 
صفاری و علیرضا زابلیو در رده سنی نونهالان، محمد جواد سقایی، محمد رضا 
قدیــری و ماهان محمدی نژاد به ترتیب رتبه های اول تا ســوم را از آن خود 

کردند.

لیبروی خراسانی سابق تیم ملی والیبال:

حسرت گذشته را نمی خورم
خبر
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شهرســتان  فرمانــدار 
طرقبه و شاندیز گفت: 
دلیل  به  ما  شهرستان 
اقلیم خاص،  و  جایگاه 
است  ویژه ای  شهرستان 
کــه ویژگــی منحصر به 
فــرد آن هم جــوار بودن 
با شــهر مقدس مشــهد 
ما  ثابت  می باشد. جمعیت 
این محدوده، ۷0 هزار  در 
نفر برابر آمار ســال ۹۵ و 
جمعیت سیال، در سال ۹۷ به تعداد ۳0 میلیون 
و 200 هزار خودرو می باشد که از پل مهندس 
پرتوی وارد شهرســتان طرقبه شده اند، جاده 
حسن آباد، جاده ساغشک، مغان و غیره از دیگر 
معابر برای رفت و آمد به شهرســتان طرقبه و 
شاندیزمحسوب می شود ، این مسیر ها به دلیل 
نبود اســکنر، رصد نمی شوند و جمعیتی که از 
این مســیرهای فرعی می آیند با جمعیت خود 

شهرستان محاسبه می شود.
 ســید حسن حسینی در خصوص جمعیتی که 
وارد شهرستان طرقبه وشاندیز می شوند افزود: 
جمعیتی که از پل پرتوی وارد شهرها و بخش 
های طرقبه و شــاندیز می شوند، برای استفاده 
از مواهب  طبیعی و تفریــح به اینجا می آیند 
که برخی ناظران هر خودرو را ۴ نفر سرنشین 
محاسبه می کنند، که با این حساب باید جمعیتی 
120 میلیونی اعلام  کنیم، اما ما هر خودرو را 2 
سرنشین محاسبه می کنیم بیش از ۶0 میلیون 
نفر در ســال در این شهرستان تردد دارند ، که 
از رســتوران ها، باغ تالارها، رودخانه ها استفاده 
می کنند. در محدوده طرقبه و شاندیز هفت رود 
خانه داریم که هر یک از این رودخانه ها بخشی 
از تمدن خراســان محسوب می شوند، رودخانه 
مغــان، مجد، دهبار، ازغــد و کرینه در بخش 
طرقبه و کنگ و زشــک هم در بخش شاندیز 

بسیار مورد توجه مردم قرار گرفته است.
حســینی اذعان کرد: آبریز رودخانه های مجد 
و مغان به ســد طرق می ریزد که 2۴ میلیون 
مترمکعب حجم آبگیری دارد و بقیه رودخانه ها 
وارد بند گلستان می شوند که یک سد مخزنی 
می باشد و رود خانه های کنگ و زشک هم به 
دشــت سوران  بند های آبخوان آنجا می ریزد 
، که این بند ها  سفره های زیر زمینی را تغذیه  
می کنند. در شهرستان طرقبه وشاندیز ما ۴00 
مرکز تفریحی، توریستی، گردشگری  و۵ هزار 
واحد صنفی داریم که شــاید کمتر شهرستانی 
باشــد با جمعیت کم، این حجم از واحد صنفی 

را دارا باشد.
وی در ادامه افزود: هشت هزار هکتار باغ داریم  
که به لحاظ  کیفیت، گیلاس زشــک و از نظر 
حجم تولیدات، توت خشک یا قیسی  در استان 
حرف اول را می زنند. در این شهرســتان ما 2 
شهر و ۴0 روســتا  کد دار داریم که بعضی از 
این روستاها، نسبت به یکسری شهرها بزرگتر 
هستند. 2 شهرک صنعتی داریم که در مقیاس 
کشوری هســتند مثل، شهرک صنعتی طوس 
و شــهرک صنعتی ماشــین ابزار کــه داخل 
شهرستان هســتند و حدود ۴0 هزار کارگر در 
شهرک صنعتی طوس و ۵ هزار کارگر شاغل 
در ماشین افزار هستند. گردش مالی شهرستان 
در بخش کشاورزی ســالانه نزدیک به ۳00 
میلیارد تومان، در بخش گردشگری و مجموعه 
رســتوران ها 100 میلیارد تومــان، و در زمینه 
صنعت، معدن  و تجارت 1۷00 

میلیارد تومان است که این آمار برابر آمار اداره 
مالیات می باشد.

90 روز در سال ترافیک سنگین 
حسینی خاطر نشان کرد: در شهرستان طرقیه 
وشــاندیز  با توجه به شرایط ما ۳ راهبرد داریم 
که از شروع خدمت در فرمانداری  از بین حدود 
10 مشــکل که شهرســتان طرقبه وشاندیز 
داشته در دســتور کار دستگاه اجرایی خودمان 
قرار داده که پیگیری می شــود، اولین مشکل 
حجم ترافیک است که حدود ۹0 روز در سال 
با ترافیک خیلی زیادی مواجه هستیم.  یکی از 
ضرورت هایی که ما برای کسانی که شهرستان 
بینالود را برای گردشگری انتخاب کرده اند این 
است که بتوانیم تسهیلاتی برای آنان در نظر 
بگیریــم که راحت تر به مکان های مورد نظر 

عبور و مرور داشته باشند.
فرماندار شهرستان طرقبه شاندیز در خصوص 
وســایل حمل و نقل و خطــوط ریلی گفت: 
مطالعات خطوط ریلی که در دانشگاه اصفهان 
انجام می شود بحث ارتقا دسترسی ها به مشهد 
می باشــد این امکان وجود دارد که  از بزرگراه 
مشــهد چناران که در حال احداث می باشــد، 
آنتن هایی را برای اتصال به جاده شاندیز تعریف 
کنند که این کار در دست پیگیری می باشد، و 
از بزرگراه مشهد _چناران قبل از عوارضی یک 
آنتن از جاده فرمانیه به جاده شــاندیزو بعد از 
عوارضی از جاده حسن آباد داشته باشیم که در 
روزهای تعطیل بتوانیم حجم ترافیک را کنترل 

و بهبود ببخشیم.
وی ادامــه تاکید کرد: در قســمت دیگراین 
مطالعات امکان اتصال شرق طرقبه به جنوب 
مشهد وجود دارد، و یکسری مشکلات محیط 
زیستی، طرح جامع مشهد و طرقبه وجود دارد 
که در دست بررسی می باشد و در جلسه اقتصاد 
مقاومتی و مثلث توسعه اقتصادی، فرهنگی که 
توسط استانداری برگزار شــد مورد تایید قرار 
گرفت. اگر بتوانیم بــه موازات بلوار وکیل آباد 
به ســمت طرقبه و شاندیز یک مسیر از طرف 
امام علی به سمت شاندیز و یک مسیر از سمت 
یکی از بلوار های فکوری، نماز، پیروزی بتوانیم 
به طرف شرق طرقبه امتداد دهیم ترافیک به 
سه قسمت تقسیم و فشــار ترافیک از وکیل 
آباد برداشته می شــود. در بحث خطوط ریلی 
در تلاش هستیم که بتوانیم از خط یک قطار 
شهری به سمت طرقبه و شاندیز امتداد دهیم 
و در کنار این ها تراموا و ترن هوایی را پیشنهاد 
داده ایم اما چیزی که عملیاتی می باشد با توجه 
به هزینه ها و موانع ارتباطی این اســت که ما 
بتوانیم از ظرفیت ها در جهت ارتقا دسترســی 
ها اســتفاده کنیم که یکی از الویت های مهم 

ما می باشد.
تخلفات به حداقل رسیده است

حســینی با بیان این که هویت این شهرستان 
وابسته به اقلیم و طبیعت می باشد خاطر نشان 
کرد: اگر در حفظ رودخانه های این شهرستان 
کوشا نباشــیم، هیچ مزیتی باقی نمی ماند که 
مــردم به اینجا بیاییند و گــردش مالی که ما 
در این منطقه داریم دچار اختلال می شــود و 
این کار سختی است به دلیل این که یکسری 
مــردم در این محــدوده باغ، ویــلا و زمین 
کشــاورزی  دارند و می خواهند استفاده کنند و 
درآمد بیشتری داشته  باشند اما به هرحال هم 
جهاد کشــاورزی و همچنین خارج از محدوده 
فرمانداری و ســازمان محیط زیست و منابع 
طبیعی به شدت مقابله می کنند با تغییر کاربری 
دراین پهنه ها و حریم رودخانه ها ما میتوانیم 
ادعا کنیم در ایــن دوره ما تخلفات به حداقل 

ها رســیده و تخلفات قبل را هم اعمال قانون 
کردیم.

او در ادامه گفت: در شــورای تامین شهرستان 
مصوب کردیم که زیر 80 سانت را بدون هیچ 
پیگیری قضایی اگر شــخصی مرتکب خلاف 
مقررات شــد را در محــل تخریب، با متخلف 
برخورد شــود و این اقدامات به شــهرداری و 
دســتگاه های دیگر کمک کرده است، در این 
شــرایط تلاش ما این است که بتوانیم ساخت 
و ســازهای غیر مجاز را کنتــرل کنیم چون 
احساس می کنیم که اگر این شهرستان در این 
بخش نتواند کاری انجام دهد مزیت ها خود را 
از دست خواهد داد. جمعیتی که به شهرستان 
ما می آید درکنار اســتفاده از مواهب  طبیعی از 
غذای خاص این شهر استفاده می کنند و غذای 
این شهرستان نه تنها در کشور بلکه در دنیا از 
لحاظ طعم و طبخ مطرح اســت و یک سابقه 
200 ســاله سابقه میزبانی از زائران و مجاوران  
حضرت امام رضا )ع( را دارد، و کم کم در این 

میزبانی تخصص پیدا کرده است.
حســینی در خصــوص کیفیــت غذایی این 
شهرستان خاطر نشان کرد: فرآوری شیشلیک 
شــاندیز به نحوی است که در حال حاضر اگر 
کسی بخواهد شیشــلیک خوب بخورد باید به 
شــاندیز بیاید، در شاندیز 1۵ کارگاه شیشلیک 
زنی داریم که محصول خــود را به تمام نقاط 
کشور ارسال می کنند و موفق شده اند که برند 
شــوند و رسالت ما این است که در کنار مزیت 
های غذایی و گردشــگری برای مهمانان  که 
اکثرا  به لحاظ فرهنگی و هنری با اســتفاده از 
ظرفیت ها نیز تغذیه  فرهنگی داشته باشیم ولذا 
یکی از مشــکلات این شهرستان تک بعدی 
بودن فضای گرشــگری آن بــود و تنها برای 

صرف غذا به طرقبه وشاندیز می آمدند. 
در تلاشیم در چارچوب قانون 

برنامه شاد اجرا کنیم
وی با اشــاره بــه جنبه هــای فرهنگی این 
شهرســتان می گوید:  ما در تلاش هستیم از 
ظرفیت های فرهنگی که منطبق با هنجارهای 
نظام جمهوری اسلامی است، استفاده کنیم در 
یک دوره ای تلاش کرده ایم اجرای صحنه ای 
داشته باشیم، با حضور هنرمندان فاخر همچون 
علیرضا قربانی و زنده یاد مرتضی پاشــایی اما 
بــا توجه به ارزش های مذهبی در مشــهد با 
مشکلاتی مواجه شدیم که دیگر قادر به اجرای 
چنین برنامه هایی نبوده ایم و به سمت برگذاری 
جنگ های شــادی بخش پیش رفته ایم و به 
دنبال این هستیم که قانون اجرا شود، بر اساس 
قانون و مصوبه هیات وزیران بایســتی محتوا 
برنامــه ها را اداره کل فرهنگ و ارشــاد تایید 
به لحاظ امنیتی پلیس نیــروی انتظامی  نظر 

می دهد که مکان برگــزاری برنامه ها قابلیت 
مدیریت ترافیکی و انتظامی را، دارا باشــد. اما 
همچنان ما در تلاش هستیم که با استفاده از 
ظرفیت ها بتوانیم برنامه های شاد را اجرا کنیم.
حســینی خاطر نشــان کرد: یکی از اقدامات 
ما این بوده اســت که در روستاها با محوریت 
یک محصول  آنها مانند گیلاس، توت خشک، 
سماق و غیره یکســری جشنواره های محلی 
را برگزار کنیم که بســیار موفق بوده ایم و در 
20 روســتا 20 محصول را محور قرار داده اند 
و یکسری جشنواره هایی را به عنوان جشنواره 
محلی برگذار می کننــد و مورد توجه مهمانان  
داخلی و خارجی قرار گرفته است در این گونه 
مراسم ها به نوعی هم تکریم به مردم و زائرین 
می شود و هم فرهنگ، آداب و رسوم، سنت ها 
و باورهای مردم با محور محصول شــان تبلیغ 
می شود. وی با تاکید بر اقدامات بخش توسعه 
جهاد کشاورزی اذعان داشت: جهاد کشاورزی 
ماموریت پیدا کرده که در غالب این جشنواره ها 
یکســری مســائل ترویجی را هم مطرح کند 
مثلا جشنواره  سماق در روستای دهبار، جشن 
شیشــلیک در شاندیز، جشن بستنی در طرقبه 
و هرس درختان، طی مراســمی درختان را در 
فصل خاص  با برگزاری مراســم پایکوبی به 
هرس درختان پرداخته و به بهترین شــرکت 
کنندگان جوایــزی اهدا می شــود.  هدف ما 
از برگزاری این گونه جشــن ها این اســت که 
برای مهمانان فضایی ایجاد کنیم که علاوه بر 
این که از غذا و طبیعت این شــهر ها استفاده 
می کننــد، از لحاظ فرهنگی و هنری هم لذت 
ببرند و شهرستان طرقبه وشاندیز در ذهن آن ها 
ماندگار شود که این شهرستان در جهت تکریم 
زائرین حضرت امام رضا )ع( اقداماتی را انجام 

داده است.
فرماندار شهرستان طرقبه و شاندیز با اشاره به 
مشــکلات حریم و محدوده این شهرستان با 
شــهرداری  مشهد گفت:  در سال 8۷  مصوب 
شــده اســت که محدوده بخش قدیم طرقبه 
وشــاندیز به شهرستان تبدیل شــود، انتهای 
مرز ما با شــهر مشهد انتهای الهیه می باشد و 
از طرف دیگر، خط الراس کوه جنوب مشــهد 
که شامل تخته مغان، تخته مایان می باشد، مرز 
شهرستان طرقبه و شاندیز محسوب می شود. 
طبق تقسیمات کشوری جنوب مشهد می شود 
خط الراس و کال چهل بازه به طرف الهیه مرز 

شهرستان ما تعیین شده.
تخلف در حریم تجاوز به حقوقی 

عمومی است
او می گویــد: در دوره ای  مشــهد بــه هفت 
پهنه تقســیم و به هفت مشاور سپرده شد، در 
قسمت غرب مشهد محدوده  را تا روستا دهنو 

و حریم را تا شــهر جدید گلبهار تعریف کرده 
اســت. برابرصراحت قانــون تعاریف محدوده 
و حریم شــهر، روستا و شهرک و نحوه تعیین 
آن که در ســال 8۴ به تصویب رسیده است، 
این کار خلاف قانون می باشــد، و در ماده 12 
قانون تعاریــف محدوده و حریم بیان شــده 
است که هرگونه تخلف از احکام این قانون به 
عنوان تجاوز به حقوق عمومی جرم محسوب 
شــده و مرتکبین عــلاوه بر اعــاده  وضع و 
رفع اثر از تخلفات به مجــازات مربوطه برابر 
با قانــون مجازات اســلامی محکوم خواهند 
شد، و در شــورای عالی شهرسازی برای حل 
این مشکل گفته شــده است که، این اقدام را 
تصویب می کنیم منوط به اصلاح تقســیمات 
سیاســی شهرســتان.وی در خصوص موضع 
فنی تقسیمات کشــوری می گوید: شهری که 
هویت دارد و مســئولین آن می توانند وضعیت 
آن را کنترل کنند و ما مدعی هســتیم که در 
این شهرســتان کنترل ما  بــه جدیت و دقت 
نسبت به مشهد بهتر می باشد، در مشهد اکنون 
پرونده های بســیاری دارد که رای ماده 100 
بلاتکلیف اند و اعمال رای نشــده اند. اما ما در 
این شهرســتان تا حدودی به روز هســتیم و 
شدت برخورد با تخلفات در این محدوده بیشتر 
است، جهاد کشــاورزی، اداره محیط زیست و 
منابع طبیعی در تلاش هســتند که تخلفات را 
کنترل کنند به همین دلیل است که میگوئیم 
نحوه اعمال قانون در این شهرستان نسبت به 
مشهد شدید تر و دقیق تر است به دلیل کوچک 
تر بودن محدوده مدیریتی. حسینی در خصوص 
جریمه های ساختمانی در این شهرستان گفت:  
در حوزه روستاها طبق آراء کمیسیون ماده ۹۹، 
، نسبت به متخلفین تعیین تکلیف می شود که 
بســتگی به نظر اعضا این کمیسیون دارد، در 
ماده 100 هم ارای صــادره مثل فرمول های 
مشهد می باشــد و به طور دقیق از نیم کا تا ۳ 
کا جریمه ها صورت میگیرد و تابع ارزش ملک 
می باشــد و مبلغ جریمه ها تفاوت چند دانی با 

مشهد ندارد. 
شهرهای همجوار کلان شهرها 

مانع حاشیه نشینی می شوند
او با اشــاره به تاثیر شهرستان های هم مرز با 
کلان شهرها خاطر نشــان کرد: از نظر  شهر 
ســازی شــهرهایی که هم مرز کلان شهرها 
هســتند، مانع حاشیه نشــینی می شوند، و لذا 
مردم این شهرســتان  هم به لحاظ قانونی و 
هم فنی به طرح جامع  شــهر مشهد اعتراض 
دارند  و راضی نیســتند  و برای کارهای خود 
زحمت کشیده اند تا بتوانند این فضاها را ایجاد 

کنند اما ما از تعامل  و تشکیل جلسات 
متعدد در این خصوص 

با شهرداری مشهد پرهیز نکرده ایم به این دلیل 
که ما دو همسایه هستیم در کنار هم و ما هم 
بــه اعتبار حرم مطهر حضرت امام رضا )ع( در 
این شهرســتان هویت پیدا کرده ایم. بلاخره 
وقت ما می گوئیم شهرداری طرقبه ما در سال 
۷0 میلیارد تومان درآمد دارد، آن هم با جمعت 
22 هــزار نفری در جایی غیر از همجوار بودن 
با شــهر مشــهد بود چنین درامدی نداشت. و 
این چنین  گردش مالی در این شــهر صورت 

نمی گرفت.
حسینی نحوه همکاری شــورای شهر مشهد 
را چنین بیان کرد:  با شــورای  شهر مشهد و 
همچنین آقای کلایی و در گذشــته نیز آقای 
خامسی ارتباطات خوبی داریم و تلاش مان این 
است که در یک فضای تعامل  مشکلات را حل 
کنیم، ما ممکن است یک مشکل با شهرداری 
مشهد بر سر مرز ها یا نحوه  تعریف تقسیمات 
داشته باشیم اما صدها مشترکات داریم که باید 
بر اســاس انها تصمیم گیری درست را انجام 
دهیم تا بتوانیم به هم کمک کنیم. جلســاتی 
داشــته ایم هم در طرقبه و مشــهد، هیات ۶ 
نفره ای تشــکیل داده ایم که ۳ نفر از اعضای 
شــورای شهر مشهد با حضور اقای مهدی نیا، 
اقای نــوروزی و بهارونــد و2 نفردیگر رئیس 
شورای شــهر های شاندیزو طرقبه و همچنین 
رئیس شورای شهرستان که در طی جلسات به 
یک نقطه مشــترک برسند تا بر اساس آن کار 
به نحو احســن اجرا شود. وی در ادامه گفت: 
برابر  طرح  جامع مدنظر شــهرداری مشهد  
مردم این شهرســتان با مشکلات مختلفی 
مواجه  می شوند چون بعضی از روستاها در 
این طرح به دو نیم تقســیم شده و ساکنین 
کوچه یک خانه در حریم مشهد و یک خانه 
در طرقبه شاندیز قرار گرفته، ومردم ساکن 
در این بخش باید برای رسیدن به کارهای 
مربوط به شهرداری به مشهد مراجعه کنند 
در حالی که فرمانداری شهرســتان طرقبه 
وشاندیز  بین مسیر قرار دارد، دقت لازم در 
این تقسیم بندی به کار گرفته نشده است و 
این مشکل در نقشه خیلی مورد توجه قرار 
نمی گیرد اما در بحث فیزیک محلی فاجعه 
محسوب می شود یا به طور مثال یک خانه 
در حریم مشهد قرار گرفته اما مزرعه یا باغ 
ان در محدوده شهرســتان طرقبه وشاندیز 
یا بلعکس و خوشبختانه شهرداری و اعضا 
شــورای شهر مشــهد، قبول دارند که این 
تقســیم بندی درســت نبوده و در پی حل 
این مشکل هستیم.حسینی با اشاره به زمان 
مشخص شــدن وضعیت شهرســتان طرقبه 
وشاندیز  با شهرداری  مشهد بیان کرد: تا زمان 
بعد از انتخابات کاری انجام نمی شود اما بعد از 
انتخابات باید توافق صورت بگیرد، پیشنهاد ما 
این اســت که وقتی مرز مصنوعی ارزشمندی 
مانند جاده مشهد- چناران که در حال احداث 
می باشد، 100 متر بستر و از هر طرف ۷0 متر 
حریم فضا ســبز دارد، و در نقطه ای قرار دارد 
کــه میتوان به عنوان مــرز از آن نام برد، این 
جاده را مرز قــرار داده که جنوب آن طرقبه و 
شاندیز، شــمال آن مرز مشهد قرار بگیرد، در 
این صورت روستای چاهشک، شهرک صنعتی 

طوس و شــهرک صنعتی ماشین ابزار از 
شهرســتان بطرقبه وشاندیز  

خارج و ملحق به 
مشهد 

می شوند و ما طرقبه و شاندیز ی ها  هم این  ر 
ابه نوعی  قبول دارند.

وی افزود: من به لحاظ قانونی و فنی وضعیت 
را شرح دادم، و در حال حاضر شهرداری  مشهد 
تا زمان اصلاح این تقسیمات در این پهنه که 
در حوزه تقسیمات سیاســی  طرقبه وشاندیز  
می باشد، هیچ گونه سمت و صلاحیتی را ندارد 
و نمیتواند حتی یــک متر زمین را توافق کند، 
می توانــد زمین بخرد همانطور که در شــمال 
خریداری شــده زیرا یک ســازمان مستقل و 
دســتگاه عمومی می باشــد اما این که بتواند 
توافق یا امتیاز و پروانه یا اخطار  دهد، همچین 

صلاحیتی را در این محدوده ندارد.
حســینی در رابطــه با اقتصــاد مقاومتی و 
اشتغال زایی گفت: در بحث اقتصاد مقاومتی 
و اشــتغال زایی که دغدغه آقای اســتاندار 
می باشد والحمد الله  توانسته آن را در استان 
به یک گفتمان غالب تبدیل کند که طرحی 
را تحت عنوان مثلث اقتصادی ارائه کرده اند، 
ما در این شهرســتان به جد پیگیر این ایده 
هستیم و اقداماتی را نیز بنا به اظهار نظر آقای 
لبافی این سیستم را کنترل وارزیابی می کنند 
ماشهرستان برتر هستیم، در این شهرستان 
طبق تجربیات گذشــته کــه فعالیت ها به 
صورت پراکنده صورت گرفته، به طور مثال 
بسیج ســازندگی در روستاها صندوق هایی 
خرد محلی تشــکیل داده برای کارآفرینی ، 
جهاد کشاورزی هم صندوق هایی ترویجی 
را راه اندازی کرده بود و بقیه ســازمان ها که 
هر کس به صورت جزیــره ای اقداماتی را 
در ایــن زمیینه انجام داد اند.او در ادامه بیان 
کرد: کاری که ما انجام داده ایم این اســت 
که درچهارچوب  مثلث اقتصادی تمامی این 
اقدامات را پوشــش داده و در حال حاضر در 
حوزه کارآفرینی روستایی ۳۴ صندوق فعال 
در شهرستان دارا هستیم و دو صندوق کنگ 
و ناشنوایان را نیز در مرحله تاسیس  و جذب 
سرمایه می باشند، معین اقتصادی ما سازمان 
همیاری شــهرداری ها می باشــد و در حال 
حاضر در این چهارچوب 200 شــغل پایدار 
تحت نظارت صندوق ها ایجاد شــده که به 
طــور مثال میتوان به صنــدوق علی اصغر 
در روستای چاهشک اشــاره کرد که با 20 
شغل مســتقیم و ۴0 شغل عیر مستقیم در 
بحث پسماند ایجاد کرده اند در حال فعالیت 
می باشند. این سازمان ها با بودجه جمع اوری 
شده خود اداره می شوند و ما بودجه ای برای 
توسعه به این سازمان ها اختصاص نداده ایم 
مگر آن که به صــورت وام در صورت نیاز 

وضرورت مبرم. 
او در ادامه با تاکید بر این که انسجام مدیریتی 
خوبی در این شهرستان ایجاد شده افزود: بین 
ائمه جمعه، اعضا شورای تامین، قوه قضائیه 
انســجام خوب و فضای تعاملی مثبتی شکل 
گرفته و یکــی از اقدامات مهم ما از روز اول 
شــروع فعالیت در این فرمانــداری، کامل  

کردن کادر اجرایی هم در شهرستان 
و هــم در فرمانداری  بود  

به طــوری که 

اعلان 
اداره  هیچ 
بــدون  ای 
و  نیســت،  رئیس 
انتخاب نیرو های شده با 
سابقه و تجربه موفق در این 

جا حضور دارند.

فرماندار شهرستان طرقبه و شاندیز

مشکلات با شهرداری مشهد بر سر مرزها را حل می کنیم
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